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Protokół nr 202/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 19 lutego 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Łukasz Dybka   - członek Zarządu    

   

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu  

3. Pani Justyna Kałuziak   - zastępca naczelnika Wydziału  

                   Geodezji, Kartografii, Katastru  

           i Gospodarki Nieruchomościami  

         w Starostwie Powiatowym 

           w Wieluniu 

4. Pani Elżbieta Urbańska-Golec  - dyrektor Zespołu Szkół nr 1  

         w Wieluniu (ZS nr 1)              

5. Pani Anna Freus          - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

           Zakładu Opieki Zdrowotnej  

           w Wieluniu (SP ZOZ) 
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6. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia  

                   i Spraw Społecznych w Starostwie 

                   Powiatowym w Wieluniu 

7. Pan Maciej Bryś                 - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

                   Transportu i Dróg w Starostwie 

                   Powiatowym w Wieluniu 

8. Pan Bartłomiej Panek               - kierownik Powiatowego Zarządu  

                   Dróg w Wieluniu (PZD) 

9. Pan Zenon Kołodziej              - naczelnik Wydziału Edukacji,  

                   Kultury, Sportu i Promocji   

                                      w Starostwie Powiatowym  

                                                                  w Wieluniu 

10. Pani Renata Tatara              - dyrektor II Liceum 

                   Ogólnokształcącego im. Janusza 

                   Korczaka w Wieluniu (II LO) 

11. Pani Anna Pakuła                  -  inspektor ds. strategii, inwestycji  

          i pozyskiwania środków   

                                                                    zewnętrznych w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 

                     

                    

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CC i CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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5. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 01.02.2024 r. aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem 

Dziecka a nauczycielem Państwowego Domu Dziecka w Komornikach.  

6. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół n 1 Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu w okresie od października 2023 r. do grudnia 2023 r.  

w nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1  

oraz działka nr 302/2 obręb 6, miasto Wieluń, gmina Wieluń.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu pełnomocnictwa do samodzielnego 

reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w programie 

Erasmus+.  

8. Wdrożenie procedury sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

poprzedzonej podziałem części nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 742/2 obręb Pątnów, gm. Pątnów. 

9. Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia    

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad na 

jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu 

medycznego za 2023 rok - temat sesyjny,  

b) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2023 rok – temat 

sesyjny. 

10. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2024 r. - temat sesyjny. 

11. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.12.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.01.2024 r. 
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12. Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na wniosek Pana Łukasza Dybki dotyczący 

zestawienia zaplanowanych i pełnionych dyżurów przez ratowników medycznych 

za miesiąc styczeń br. - kontynuacja sprawy z CXCIX posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 18.01.2024 r.  

13. Rozpatrzenie wniosku radnego Sebastiana Jasińskiego, złożonego na LXXIII 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 18.01.2024 r. o sprawdzenie realizacji zamówienia plecaków ratowniczych 

przez Dział Zamówień Publicznych w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej  

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

16. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumień pomiędzy powiatem wieruszowskim  

a powiatem wieluńskim w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu  

i wysokości wydatków na ich opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 

Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2024-2026”.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających przemocy 

domowej w Powiecie Wieluńskim na lata 2024-2030”.  
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 r. oraz przeprowadzenia jego konsultacji.  

20. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem 

Technicznym (TDT) w sprawie powierzenia czynności kontrolnych, zgodnie  

z art. 83b ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 20.06.1997 r. - Prawo o ruchu drogowym  

(t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 1047 z późn. zm.) w ramach wykonywanego nadzoru  

nad stacjami kontroli pojazdów przez Starostę.  

21. Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Wielgie w sprawie przebudowy skrzyżowania 

drogi powiatowej w m. Stolec z drogą wojewódzką nr 481.  

22. Rozpatrzenie wniosku Starosty Wieluńskiego Pana Marka Kielera w sprawie 

przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej Nr 4514E z drogą powiatową  

Nr 4510E w m. Mokrsko oraz zmian w budżecie powiatu wieluńskiego  

na rok  2024. 

23. Rozpatrzenie wniosku Wicestarosty Wieluńskiego Pana Krzysztofa Dziuby  

w sprawie przebudowy drogi powiatowej w m. Kochlew, przebudowy  

ul. Przemysłowej w Wieluniu oraz zmian w budżecie powiatu wieluńskiego  

na rok 2024. 

24. Rozpatrzenie wniosku Członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki 

w sprawie budowy ścieżki rowerowej z Mokrska do Skomlina oraz zmian  

w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2024.  

25. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów o zabezpieczenie w budżecie 

powiatu wieluńskiego środków na przygotowanie dokumentacji projektowej na 

rozbudowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 4521E oraz na 

przebudowę drogi w m. Załęcze Wielkie.  

26. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Biała dotyczącym drogi powiatowej nr 4504E 

w m. Biała Parcela.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień, występowania o opinie, decyzje itp. 

przy wykonywaniu dokumentacji projektowej, do złożenia wniosku i odbioru 

dokumentacji dla zadania pn. „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej  

nr 4542E - ul. Jagiełły w Wieluniu”. 
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28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień, występowania o opinie, decyzje itp. 

przy wykonywaniu dokumentacji projektowej, do złożenia wniosku i odbioru 

dokumentacji dla zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 4542E  

- ul. Jagiełły w Wieluniu”. 

29. Zapoznanie z powiadomieniem z dnia 12.02.2024 r. stypendysty Powiatu 

Wieluńskiego o przerwaniu nauki i podjęcie decyzji w sprawie stypendium. 

30. Przyjęcie harmonogramów wraz z ustaleniem kwot dofinansowania wydarzeń  

i uroczystości, wydarzeń kulturalnych i oświatowych i wydarzeń sportowych 

organizowanych przy współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu  

w 2024 r.  

31. Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań objętych Zestawieniem wydarzeń  

i uroczystości zgłoszonych do organizacji lub współorganizacji przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu w 2023 r. 

32. Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych  

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2023 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych 

  – temat sesyjny. 

33. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego  

w 2024 roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

34. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania  

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku 

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  
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35. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego 

konsultacji.  

36. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursów 

przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: Dyrektora  

I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu i Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach.  

37. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego oraz nadanie jej statutu.  

38. Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich w Wielgiem  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Zdrowo i sportowo – Dzień Dziecka w Wielgiem”.  

39. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Edukacja, kultura i aktywizacja lokalnej 

społeczności – Dzień Seniora z uśmiechem na twarzy”.  

40. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Integracja na Chorzynie”. 
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41. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Od malucha uczymy ratować”.  

42. Przyjęcie sprawozdania końcowego Fundacji Świetna Rodzina z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, 

a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „II Rodzinny 

Turniej gry w kręgle. Rodzina to super drużyna”.  

43. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Rozbiegaj się (w) Wieluniu 2023”.  

44. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Pozytywnie zaczytani” na szlaku kulturalnym 

Powiatu Wieluńskiego”.  

45. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Dzień otwarty Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Rudzie”. 
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46. Rozparzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia 

dotyczącego współpracy pomiędzy Uniwersytetem Warszawskim a powiatem 

wieluńskim i II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

47. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

dotyczącego projektu pn. „Let’s go Korczak” w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, Priorytet 8. Fundusze 

europejskie dla edukacji i kadr w Łódzkiem, Działanie FELD.08.07 Kształcenie 

ogólne. Numer naboru: FELD.08.07.-IZ.00-001/23.  

48. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia  

Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w ramach projektu 

współfinansowanego w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie  

dla Łódzkiego 2021-2027.  

49. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia diagnozy 

potrzeb dla II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

na potrzeby projektu planowanego do realizacji w ramach Priorytetu 8. Fundusze 

europejskie dla edukacji i kadr w Łódzkiem, Działanie FELD.08.07 Kształcenie 

ogólne, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027.  

50. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia  

14 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji ze środków 

pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na obszarze powiatu wieluńskiego.  

51. Zaopiniowanie, na podstawie § 32 ust. 6 Statutu Powiatu Wieluńskiego, projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu do samorządów, organizacji 

pozarządowych i mieszkańców powiatu wieluńskiego o podjęcie działań  

i inicjatyw mających na celu upamiętnienie postaci Matki Teresy Kierocińskiej.  

52. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2023. 
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53. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

54. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

55. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

56. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

57. Sprawy bieżące.  

58. Wolne wnioski.  

59. Zamknięcie CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CCII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ na 5 członków Zarządu Powiatu, obecnych jest 4.  
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Jest również Pan Jakub Jurdziński, ale w tej chwili nie uczestniczy w zatwierdzeniu 

porządku obrad, zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc 

obowiązującą.  

 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że przed 

Zarządem wpłynęło jeszcze dodatkowe pismo z II Liceum Ogólnokształcącego  

od pani dyrektor Tatary. Zaproponował, aby rozpatrzyć to jako punkt 50  

pn.: „Rozpatrzenie prośby Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu z dnia 9.02.2024 r. znak: IILO.4310.2.2024 o zmianę trzeciego 

przedmiotu rozszerzonego w klasie A-filologicznej z biologia/geografia  

na biologia/historia”, po bloku spraw związanych z II Liceum Ogólnokształcącym. 

Dodał, że punktem 60 byłoby „Zamknięcie CII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu”. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem ww. punktu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu do porządku obrad CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

jako punkt 50 sprawy pn.: „Rozpatrzenie prośby Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu z dnia 9.02.2024 r. znak: 

IILO.4310.2.2024 o zmianę trzeciego przedmiotu rozszerzonego w klasie  

A-filologicznej z biologia/geografia na biologia/historia” (głosowało 5 członków 

Zarządu). 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad ze zmianami. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CC i CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 01.02.2024 r. aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem 

Dziecka a nauczycielem Państwowego Domu Dziecka w Komornikach.  

6. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół n 1 Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu w okresie od października 2023 r. do grudnia 2023 r.  

w nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1  

oraz działka nr 302/2 obręb 6, miasto Wieluń, gmina Wieluń.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu pełnomocnictwa do samodzielnego 

reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w programie 

Erasmus+.  

8. Wdrożenie procedury sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

poprzedzonej podziałem części nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 742/2 obręb Pątnów, gm. Pątnów. 
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9. Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia    

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad na 

jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu 

medycznego za 2023 rok - temat sesyjny,  

b) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2023 rok – temat 

sesyjny. 

10. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2024 r. - temat sesyjny. 

11. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.12.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.01.2024 r. 

12. Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na wniosek Pana Łukasza Dybki dotyczący 

zestawienia zaplanowanych i pełnionych dyżurów przez ratowników medycznych 

za miesiąc styczeń br. - kontynuacja sprawy z CXCIX posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 18.01.2024 r.  

13. Rozpatrzenie wniosku radnego Sebastiana Jasińskiego, złożonego na LXXIII 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 18.01.2024 r. o sprawdzenie realizacji zamówienia plecaków ratowniczych 

przez Dział Zamówień Publicznych w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej  

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 
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16. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumień pomiędzy powiatem wieruszowskim  

a powiatem wieluńskim w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu  

i wysokości wydatków na ich opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 

Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2024-2026”.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających przemocy 

domowej w Powiecie Wieluńskim na lata 2024-2030”.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 r. oraz przeprowadzenia jego konsultacji.  

20. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem 

Technicznym (TDT) w sprawie powierzenia czynności kontrolnych, zgodnie  

z art. 83b ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 20.06.1997 r. - Prawo o ruchu drogowym  

(t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 1047 z późn. zm.) w ramach wykonywanego nadzoru  

nad stacjami kontroli pojazdów przez Starostę.  

21. Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Wielgie w sprawie przebudowy skrzyżowania 

drogi powiatowej w m. Stolec z drogą wojewódzką nr 481.  

22. Rozpatrzenie wniosku Starosty Wieluńskiego Pana Marka Kielera w sprawie 

przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej Nr 4514E z drogą powiatową  

Nr 4510E w m. Mokrsko oraz zmian w budżecie powiatu wieluńskiego  

na rok  2024. 

23. Rozpatrzenie wniosku Wicestarosty Wieluńskiego Pana Krzysztofa Dziuby  

w sprawie przebudowy drogi powiatowej w m. Kochlew, przebudowy  

ul. Przemysłowej w Wieluniu oraz zmian w budżecie powiatu wieluńskiego  

na rok 2024. 

24. Rozpatrzenie wniosku Członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki 

w sprawie budowy ścieżki rowerowej z Mokrska do Skomlina oraz zmian  

w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2024.  
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25. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów o zabezpieczenie w budżecie 

powiatu wieluńskiego środków na przygotowanie dokumentacji projektowej  

na rozbudowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 4521E  

oraz na przebudowę drogi w m. Załęcze Wielkie.  

26. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Biała dotyczącym drogi powiatowej nr 4504E 

w m. Biała Parcela.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień, występowania o opinie, decyzje itp. 

przy wykonywaniu dokumentacji projektowej, do złożenia wniosku i odbioru 

dokumentacji dla zadania pn. „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej  

nr 4542E - ul. Jagiełły w Wieluniu”. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień, występowania o opinie, decyzje itp. 

przy wykonywaniu dokumentacji projektowej, do złożenia wniosku i odbioru 

dokumentacji dla zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 4542E  

- ul. Jagiełły w Wieluniu”. 

29. Zapoznanie z powiadomieniem z dnia 12.02.2024 r. stypendysty Powiatu 

Wieluńskiego o przerwaniu nauki i podjęcie decyzji w sprawie stypendium. 

30. Przyjęcie harmonogramów wraz z ustaleniem kwot dofinansowania wydarzeń  

i uroczystości, wydarzeń kulturalnych i oświatowych i wydarzeń sportowych 

organizowanych przy współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu  

w 2024 r.  

31. Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań objętych Zestawieniem wydarzeń  

i uroczystości zgłoszonych do organizacji lub współorganizacji przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu w 2023 r. 

32. Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych  

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2023 r.: 

c) kulturalnych i oświatowych, 

d) sportowych 

  – temat sesyjny. 
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33. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego  

w 2024 roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

34. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania  

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku 

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

35. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego 

konsultacji.  

36. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursów 

przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: Dyrektora  

I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu i Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach.  

37. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego oraz nadanie jej statutu.  

38. Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich w Wielgiem  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Zdrowo i sportowo – Dzień Dziecka w Wielgiem”.  
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39. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Edukacja, kultura i aktywizacja lokalnej 

społeczności – Dzień Seniora z uśmiechem na twarzy”.  

40. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Integracja na Chorzynie”. 

41. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Od malucha uczymy ratować”.  

42. Przyjęcie sprawozdania końcowego Fundacji Świetna Rodzina z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, 

a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „II Rodzinny 

Turniej gry w kręgle. Rodzina to super drużyna”.  

43. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Rozbiegaj się (w) Wieluniu 2023”.  

44. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Pozytywnie zaczytani” na szlaku kulturalnym 

Powiatu Wieluńskiego”.  
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45. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Dzień otwarty Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Rudzie”. 

46. Rozparzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia 

dotyczącego współpracy pomiędzy Uniwersytetem Warszawskim a powiatem 

wieluńskim i II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

47. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

dotyczącego projektu pn. „Let’s go Korczak” w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, Priorytet 8. Fundusze 

europejskie dla edukacji i kadr w Łódzkiem, Działanie FELD.08.07 Kształcenie 

ogólne. Numer naboru: FELD.08.07.-IZ.00-001/23.  

48. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia  

Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w ramach projektu 

współfinansowanego w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie  

dla Łódzkiego 2021-2027.  

49. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia diagnozy 

potrzeb dla II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

na potrzeby projektu planowanego do realizacji w ramach Priorytetu 8. Fundusze 

europejskie dla edukacji i kadr w Łódzkiem, Działanie FELD.08.07 Kształcenie 

ogólne, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027.  

50. Rozpatrzenie prośby Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu z dnia 9.02.2024 r. znak: IILO.4310.2.2024 o zmianę 

trzeciego przedmiotu rozszerzonego w klasie A-filologicznej z biologia/geografia 

na biologia/historia. 
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51. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia  

14 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji ze środków 

pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na obszarze powiatu wieluńskiego.  

52. Zaopiniowanie, na podstawie § 32 ust. 6 Statutu Powiatu Wieluńskiego, projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu do samorządów, organizacji 

pozarządowych i mieszkańców powiatu wieluńskiego o podjęcie działań  

i inicjatyw mających na celu upamiętnienie postaci Matki Teresy Kierocińskiej.  

53. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2023. 

54. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

55. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

56. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

57. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

58. Sprawy bieżące.  

59. Wolne wnioski.  

60. Zamknięcie CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CC i CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

co do zawartości treści tych protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CC posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

z CC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CCI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

z CCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 01.02.2024 r. aneksu do umowy najmu 

lokalu mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym 

Domem Dziecka a nauczycielem Państwowego Domu Dziecka w Komornikach. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że są uwagi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak – zastępcę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Następnie oddał głos panu Henrykowi 

Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że opłata za zimną 

wodę, wywóz śmieci mocno się zmniejszyła. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak, ponieważ jest  

to zgodnie z tym, jakie są przyjęte stawki w gminie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę,  

w zasadzie niewiele to zmienia, ale pisaliśmy umowę, że indeksujemy wskaźnikiem 

ceny czynszu. Z drugiej strony jest taka rzecz, na którą wcześniej nie zwrócił uwagi, 

jest napisane podgrzewanie wody, według cen Wieluńskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej. Nadmienił, że w Wieluńskiej Spółdzielni Mieszkaniowej mają 

podawane cenę zimnej wody i cenę ciepłej wody. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wtrąciła, że wyliczenia pani dyrektor 

były bardzo skrupulatne. Dodała, że miała z tym problem, bo w Mokrsku nie ma się 

na czym oprzeć, jeśli chodzi o te wyliczenia i dlatego liczy tak, jak Spółdzielnia 

podaje. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że podgrzewanie 

ciepłej wody w Wieluńskiej Spółdzielni nie jest 78,78 zł, bo tyle kosztuje ciepła woda, 

więc jak się zmniejszy o koszt zimnej wody, to jest trochę mniej. Dodał, że z jego 

wyliczeń wyszło, że różnica jest porównywalna, tylko chciał zwrócić uwagę, że jak 

robimy coś precyzyjnie, to róbmy do końca. Stwierdził, że summa summarum 

wyszłoby to 20 zł więcej na czynszu, 11 zł na wodzie mniej. Powiedział,  

że do całości, do kosztów nie możemy mieć zastrzeżeń, natomiast chciałby,  

żeby to było po prostu precyzyjnie zrobione. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to nie my liczymy, 

tylko pani dyrektor przygotowuje te wyliczenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował panu 

Henrykowi Wojcieszakowi za uwagę. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach  

o zawarciu w dniu 01.02.2024 r. aneksu do umowy najmu lokalu mieszkaniowego, 

zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem Dziecka  

a nauczycielem Państwowego Domu Dziecka w Komornikach (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół n 1 Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu w okresie od października 2023 r. do grudnia 2023 r.  

w nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1  

oraz działka nr 302/2 obręb 6, miasto Wieluń, gmina Wieluń. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

jakieś zastrzeżenia. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma takie drobne 

uwagi dotyczące staranności przygotowania umów.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Elżbietę Urbańską-Golec - dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu. Następnie 

udzielił głosu panu Henrykowi Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wie, że to są już 

umowy zawarte, więc niewiele można zmieniać, tylko ma parę takich szczegółów. 

Zaznaczył, że jest jedna umowa z CRE. Zapytał, co to może być – Centrum? Dodał,  

że tam jest podana cena 70 zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że jest  

to Centrum Rozwoju Edukacji. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego tam jest taka 

cena. Dodał, że 70 zł cena netto jest przy wynajmowaniu i później się dolicza  

23% VAT, to jest 86,10 zł, a tu jest podane 70 zł brutto, to chyba jest błąd jakiś. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tam jest 6 sal 

lekcyjnych. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

wytłumaczyła, że było to związane z tym, że cały ten wynajem był związany  

ze współpracą z Centrum Rozwoju Edukacji, które ma pieniądze z Urzędu 

Marszałkowskiego, z dużego projektu. Przekazała, że praktycznie oni po prostu 

chcieli zapłacić kwotę związaną jakby ryczałtowo, natomiast nie mogli tego rozpisać 

inaczej i stąd tak to zostało. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przerwał, dopytując czy jest  

70 zł brutto, nie jest wyliczane netto, VAT, nie jest nic podawane. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie, tam VAT był normalnie doliczony na fakturze. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie, tam jest 

napisane 80 zł brutto, dlatego mówi, żeby była konsekwencja w umowach. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że to wynikało z tego, że ta instytucja była finansowana z góry i prosili 

o taki zapis. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie wynajmu dla Kuźni 

Sylwetki zauważył, że trzeba poprawić datę, bo jest napisany czas trwania umowy  

od 9 grudnia 2023 do 10 września 2023 r. Ponadto w jednej z umów nie ma 

wypełnionego PESEL-u.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że dobrze, zapisze sobie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeszcze jest 

napisane zamiast 23% VAT-u, 23 VAT, to zamiast 23% wyszłoby 629%, ale to już 

jest szczegół. Dodał, że to są takie uwagi. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wtrąciła, że redakcyjne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół n 1 Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu  

w okresie od października 2023 r. do grudnia 2023 r. w nieruchomości położonej przy 

ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 oraz działka nr 302/2 obręb 6, miasto 

Wieluń, gmina Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu pełnomocnictwa do samodzielnego 

reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły  

w programie Erasmus+. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania do pani dyrektor. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, czy już wiadomo, gdzie będzie 

odbywał się ten Erasmus. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak, mają innego partnera, ale dalej jest to Grecja, po raz trzeci, 

ostatni raz do Grecji chcieli, żeby te wszystkie miejsca zaproponowane przez 

partnerów sprawdzić, wykorzystać, natomiast w tym roku, ponieważ mają cały czas 

akredytację, tych pieniędzy jednak jest troszkę mniej, mniej uczniów może jechać,  

- ostatecznie wyjedzie 22 uczniów na tego Erasmusa. Dodała, że przede wszystkim 

celują w gastronomię, dlatego że jest taki fajny, duży hotel i myśli, że bardzo mocno 

mogą skorzystać na tym wyjeździe. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze ma pytanie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w programie Erasmus+. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1424/24 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku 

z udziałem szkoły w programie Erasmus+ (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1424/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się do pani dyrektor, 

mówiąc, że oczywiście w złotówkach będzie to prowadzone. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

powiedziała, że tak, w złotówkach, akurat ostatnią edycję bardzo dobrze rozliczyło 

się w złotówkach. Dodała, że chciała powiedzieć, że poprzednią edycję mamy,  

w piątek dostała informację z FRSE (Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji),  

że jest przyjęty raport końcowy, więc wpłynie tamta pozostała kwota.  

 

 

 

Pkt 8 

Wdrożenie procedury sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

poprzedzonej podziałem części nieruchomości gruntowej oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka nr 742/2 obręb Pątnów, gm. Pątnów. 

 

 

 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, co to jest za działka. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to jest nieruchomość, 

która jest położona w obrębie Pątnów, gmina Pątnów, tam jest taki po prostu bardzo 

szeroki pas drogowy, który po konsultacjach i w naszym Wydziale, i oczywiście  

z Powiatowym Zarządem Dróg, jest dla Powiatowego Zarządu Dróg zbędny. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest takie 

pismo. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wystosowała pismo 

do pana kierownika i ma odpowiedź, w której ustosunkowują się, że po dokonaniu 

podziału i tak minimalne wymogi dla tej drogi zostałyby zachowane. Stwierdziła,  

że jest tylko orientacyjna mapka dołączona do tego, jak ten podział mógłby wyglądać, 

to by powstała taka działka o powierzchni około 15 arów. Dodała, że wpływ na rzecz 

powiatu mógłby wynosić pewnie plus minus 10 tys. zł, chyba że doliczymy jeszcze 

koszty, bo musimy doliczyć koszty. Jeżeli Zarząd chciałby przeznaczyć  

tę nieruchomość do sprzedaży, musimy zlecić podział geodezyjny tej nieruchomości, 

oczywiście pokryć jego koszty, zlecić opinię biegłego rzeczoznawcy majątkowego, 

który by wycenił tę nieruchomość, tak, żebyśmy mieli podstawę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu stwierdził, że to będzie 

równowartość działki. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie dołożymy  

do tego. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie dołożymy,  

bo w ostatecznym rozrachunku wszystkie koszty doliczamy, tak jak przy poprzednich 

transakcjach, do ceny wywoławczej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że nie wiadomo, co będzie. Dodał, że jego zdaniem Zarząd nie przewiduje tego  

do sprzedaży, tak uważa. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest ta droga,  

co wójt pisał wniosek, to jest ta sama. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jest ten wniosek. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przerwał, mówiąc  

że nie wiadomo, czy tam nie będzie trzeba może kiedyś czegoś zrobić. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wniosek tej osoby 

jest, tak. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy sąsiedzi nie chcą 

tego kupić. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tam nie ma takiej 

łatwej sytuacji. Stwierdziła, że to pokaże, bo nie wie, jak to widać na tabletach. 

Wyjaśniła, że tutaj jest właściciel takiej dużej nieruchomości. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, kto chce to kupić, który 

właściciel. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wskazała na mapie, który ma tutaj pole,  

ta nieruchomość w dolnej części jest zupełnie porośnięta drzewami, a tutaj na tym 

żółtym terenie jest taka po prostu zakrzaczona, dlatego jemu by to pasowało,  

bo przyłączyłby to sobie do swojego pola, to oczywista sprawa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co to jest ta działka nr 742/2. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że działka nr 742/2  

to jest droga powiatowa, która kiedyś powstała, taka szeroka i to tak naprawdę  

jest zbędne dla powiatu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, która to jest droga, jakie 

ona ma znaczenie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że właśnie, w którym  

to jest miejscu. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jest to droga  

nr 4520E. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopytał, w którym miejscu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, co ona łączy, bo to też ma 

wpływ na to wszystko. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że może jakiś zakręt jest albo 

coś. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że stąd było zapytanie  

do PZD, bo to oni najbardziej są kompetentni do wypowiedzenia się w tym zakresie. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał, że ona 

takim klinem wchodzi w ten nasz pas drogowy. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że przebieg drogi nam nie 

wchodzi, dodając, że mogłaby dołączyć zdjęcie z Geoportalu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, w którym miejscu jest  

ta droga. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jakie tam są drogi. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że przebieg drogi jest  

po prostej, tam gdzie jest zaznaczona na żółto i w dolnym odcinku, tam w ogóle  

nie ma drogi i urządzeń drogowych, tam są po prostu zakrzaczenia. Dodała,  

że trzeba by to na Geoportalu zobaczyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy działka 

nr 742/2 jest powiatu.          

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że 742/2 to jest nasze, 

to jest nasza droga, taki ma kształt. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał,  

że właśnie, tu jest o tyle szersza, poprosił, aby spojrzeć, tu jest taka szeroka, tu jest 

zwężona, jak to sprzedamy całe... 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu wtrącił, że chciałby wiedzieć tylko, 

gdzie to jest, czy to jest utwardzona droga? 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że musi być. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu stwierdził, że nie wiadomo. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że musi być, bo to powiatowa 

droga. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że powiatowa, ale tak 

naprawdę nie wiadomo dokładnie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że zgodnie z pismem PZD, 

po podziale zostałyby zachowane po obu stronach pobocza gruntowe, w przypadku 
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zbycia działki zostaną zachowane warunki techniczne, jakim powinny odpowiadać 

drogi publiczne. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby jakby nie robić 

problemu bez problemu. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że PZD twierdzi, że jest  

im zbędna. Dodała, że to jest oczywiście decyzja Zarządu, bo nieruchomościami 

powiatu dysponuje Zarząd. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że jeszcze 

nie wiadomo, co będzie. Dodał, żeby tego nie ruszał.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, gdyby się 

zdecydowali, to jakie są kroki. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że gdyby się 

zdecydowali, to podział geodezyjny, opinia biegłego rzeczoznawcy, poznają wartość. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

żeby zostawić sprawę w toku do sprawdzenia. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, żeby zaczerpnąć opinii.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby 

zaczerpnąć opinii PZD. Stwierdził, że ta opinia jest taka sucha i nie wie, czy to jest 

dobrze przygotowane szczerze mówiąc, trzeba pokazać drogę, jak ona wygląda, jaka 

to droga, co łączy. Powiedział, że pozostawiłby to, bo różnie może jeszcze być,  

nie wiadomo, jakie będą przy strategii potrzeby, może tam trzeba będzie ścieżkę 

rowerową czy parking dla samochodów. Gmina Pątnów jest obszarem turystycznym  

i być może to będzie do wykorzystania, a później będziemy odkupować jak będzie 

potrzeba. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest w Grębieniu. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie, to musi być 

obręb Pątnów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

żeby wyciągnąć mapę i postawił wniosek, aby pozostawić sprawę w toku. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że pokaże następnym 

razem mapę w szerszym kontekście. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Wdrożenie procedury sprzedaży w trybie przetargu 

ustnego nieograniczonego, poprzedzonej podziałem części nieruchomości gruntowej 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 742/2 obręb Pątnów, gm. Pątnów”  

w toku (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9 

Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia    

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad na 

jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu 

medycznego za 2023 rok - temat sesyjny,  

b) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2023 rok – temat 

sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Zapytał panią dyrektor, czy do materiału, który przesłała, ma jeszcze 

coś dodatkowego. 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Zapytał, czy ktoś ma pytanie. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że rozumie, że Zarząd 

zapoznał się z materiałem. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że dla ułatwienia może powiedzieć kilka zdań 

na ten temat. Podkreśliła, że jeżeli chodzi o dzierżawienie powierzchni, to muszą 

uznać w sensie ekonomicznym i medycznym, że dzierżawa pomieszczeń na rzecz 

AHOP (American Heart of Poland) jest niewątpliwym sukcesem, a jeżeli chodzi  

o zakupy, gospodarowanie mieniem, to rzeczywiście bardzo dużo zakupów było 

dokonywanych i rozliczanych inwestycji w roku 2023, zakupy zostały rozliczone, 

wydatkowane prawidłowo. Jeżeli chodzi o inwestycję SOR-u, to są już po kontroli 

projektu i z protokołu kontrolnego nie wynikają żadne zastrzeżenia ani uwagi,  

co do rozliczeń finansowych tej inwestycji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd pozytywnie ocenia działalność w zakresie gospodarowania mieniem, taka 

jest konkluzja, jeżeli ma być ocena. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dopowiedziała, że oczywiście wszystkie umowy zostały 

zwaloryzowane, na rok 2024 te dzierżawy również. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” taką pozytywną oceną. 

 

 

a), b) Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z ww. informacjami 

jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie ocenił działalność SP ZOZ w Wieluniu 

w zakresie gospodarowania mieniem (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 



32 
 

Pkt 10 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2024 r. - temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor o krótkie omówienie przedmiotowej informacji. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową informację. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy przy wzroście ceny 

sprzątania nadal się nie opłaca nam, żebyśmy sami to robili. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że biorąc pod uwagę ich regulamin 

wynagradzania, muszą 20%. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przerwał, pytając,  

czy nie można go zmienić. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wyjaśniła, że musiałyby się przychylić związki zawodowe, 

nie ma na to szans. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że logicznie rzecz 

biorąc, przecież ci ludzie, którzy pracują w Impelu, to dużo większych pieniędzy… 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wtrąciła, że Impel nie musi płacić im stażowego, korzysta 

też z PFRON-u (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych) i płaci 

minimalną. Zaznaczyła, że też płaciliby minimalną, tylko musieliby jeszcze stażowe 

płacić i wiadomo, że to jest grupa rzędu 15-20% do wynagrodzenia. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że Impel też musi 

ileś zarabiać. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że analizują to bardzo rzetelnie, zmniejszyli 

liczbę osób sprzątających w ramach Impelu, czyli harmonogram, który wymagają, 

 bo taki harmonogram ustalają wewnętrznie, jaką minimalnie potrzebują obsadę  
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do sprzątania i wiadomo, że tam, gdzie jest blok operacyjny i inne, nawet jak się nic 

nie dzieje, to muszą zabezpieczyć osoby, które po prostu są w czuwaniu i to są 

elementy bardzo kosztowne. Niemniej jednak zeszli w przeciągu dwóch lat z poziomu 

w okolicy 70 osób do 47 bodajże, których wymagają. Powiedziała, że prowadziła już 

wstępne rozmowy, chcą z kolejnych 3 zrezygnować, dlatego że odchodzą im  

na emeryturę też osoby z grupami inwalidzkimi, w związku z powyższym chciała ten 

stan uzupełnić, żeby też nie płacić PFRON-u, sprzątającymi, a zmniejszyć skład 

osobowy Impela, jakiś zakres, być może administrację zrezygnują, żeby tam Impel 

sprzątał, czy tego typu zakresy. Przekazała, żeby zainwestować w swoje, to muszą 

być przygotowani na taką wstępną inwestycję, zarówno w zakresie sprzętu,  

bo wiadomo, że tam muszą być odkurzacze, polerki i różne tego typu elementy,  

więc z rozmysłem do tego trzeba podejść, ale rzeczywiście, jakby przeliczyć na etaty, 

to tyle nie zabezpieczają, niemniej jednak przyjrzą się temu obszarowi, co by można 

było jeszcze zrobić, bo to są wysokie koszty. Dodała, że tamta firma nie płaci 

stażowego, u nich regulamin wynagradzania uwzględnia stażowe. Dodała, że mogą 

spróbować przeforsować zmiany. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że gdyby ci ludzie  

z Impelu pracowali u nas, to tam nie mają stażowego, to jakby u nas nie mieli 

stażowego, to niewiele by to zmieniało, a zysk Impelu byłby dla nas, prawda, ale tutaj 

związki powinny większą elastyczność wykazać, bo teoretycznie związki nie bronią 

tych z Impelu.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wyjaśniła, że regulamin wynagradzania musi być jeden  

dla wszystkich pracowników zatrudnionych na umowę o pracę, dlatego mogą się 

zastanowić nad odcinkowymi elementami, ale na pewno nie mogą zaryzykować 

zatrudnienia sprzątających na umowę zlecenia na obszarach typu blok operacyjny  

itd., czyli na tego typu elementach. Dodała, że w okresach pandemii rzeczywiście 

dużo taniej im wyszło, jak zmniejszyli obsadę Impel-u, a zatrudnili na ten obszar 

COVID-owy, ale to było też coś innego. Dlatego że Impel chciał im bardzo duże 

stawki naliczyć, doliczyć za to, że w tym obszarze pracują pracownicy, więc wtedy 

taki ruch wykonali. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 
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Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że widzi, że nie ma 

tutaj bilansowania. Chodzi o taką rzecz, realny wynik finansowy na koniec 2024 r.,  

to 1 926 000 zł, stan zobowiązań i stan należności różni się w tym wypadku 300  

i 300 tys. zł, więc wychodzi na to samo, stan środków pieniężnych praktycznie 

mówiąc też na początek roku i na koniec roku jest taki sam, więc rozumie, że środki 

na wydatki majątkowe, bo nawet nie wie, co to jest ta dotacja na rozwój rezydentury  

i staże. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli mają rezydentów, to dostają środki 

finansowe na tych rezydentów. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że w kosztach i dochodach tego nie ma, tak? 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że to jest zarówno w stronie przychodowej, 

jak i kosztowej. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest taka rzecz, 

że praktycznie mówiąc, środków własnych nie mamy, czyli rozumie, że środki  

na wydatki majątkowe, będą oparte tylko i wyłącznie na środkach zewnętrznych  

- kredyty, dotacje, tak? 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że środki na wydatki majątkowe mają tutaj 

pokrycie z planem inwestycyjnym. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że widział właśnie, 

tam jest w tabeli 600 tys. zł dotacja, a tutaj widzi, że jest 4 295 000 zł. To jest tabelka, 

która się nazywa i to jest kolumna środki własne/kredyt/pożyczkę. Zaznaczył,  

że od razu chciał Zarządowi powiedzieć, żeby te wydatki majątkowe wykonać, 

potrzebny będzie dodatkowy kredyt, który nasz szpital musi zaciągnąć. Dodał,  

że nie ma pokrycia w dochodach, wydatki majątkowe… 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wtrąciła, że przy obecnym poziomie finansowania, 

generalnie szpital nie powinien inwestować ze środków własnych, dopóki  

nie zwiększy się poziom finansowania. Dlatego były też wnioski, na przykład  

na inwestycję, którą uważają za konieczną, na 1 300 000 zł na instalację centralnego 

ogrzewania w szpitalu. Dodała, że zgadza się z panem skarbnikiem, z tym, że jeżeli 

chodzi o budowę planu finansowego, to ich obliguje, wiadomo, że koszty to jest 

nieprzekraczalna granica, więc tutaj w planowaniu stosują tę zasadę ostrożności, 

przychody, wiedzą jakie mają umowy, tutaj też jakiś wzrost został zastosowany,  

bo oczywiście spodziewają się wzrostów. Nadmieniła, że jakby zestawili tylko to,  

co mają, to ten wynik byłby nieporównywalnie gorszy. Zaznaczyła, że naprawdę 

sytuacja finansowa, pieniężna, biorąc pod uwagę poziom finansowania, zapisy 

ustawowe itd., nieporównywalnie pogorszył się w ostatnich latach, ze względu  

na ustawę, która wprowadza znaczące podwyżki pracowników medycznych,  

na których nie ma należytego finansowania i to trzeba jasno, i wyraźnie sobie 

powiedzieć. Dodała, że też nauczona doświadczeniem, już od 2017 bezpośrednio 

obserwuje sytuację finansową szpitala i widzi, jak to wygląda, w związku  

z powyższym nie chcieli przyjmować aż tak dramatycznej wersji, bo myśli, że ona się 

nie wydarzy, bo początkowo planowali również duże minusy i tłumaczyła to,  

że przychody mają jakie mają, umowy mają jakie mają, koszty w zasadzie znają, 

podwyżkowe również, więc duże prawdopodobieństwo, że wynik będzie wyglądał tak 

a tak. Powiedziała, że już wiedzą, że pewna strona przychodowa również się ruszyć 

powinna, tym bardziej, że jako szpital są w sytuacji, w której nie mają do odrobienia 

ryczałtu z lat ubiegłych, to ich wyróżnia z bardzo wielu szpitali powiatowych  

i jest olbrzymim plusem. Dodała, że wykonali ryczałt za tamten rok, więc chodzi o to, 

że nie czekają na nich tego typu niespodzianki, że nagle okaże się, że mają jakąś 

kwotę niewypracowaną i po prostu muszą odpracować, albo w ratach zwrócić  

itd. Dlatego że państwo przygotowało mechanizm pomocowy dla szpitali, które  

nie wyrobiły ryczałtu i one miały wyrobić do końca tego roku ten ryczałt, a teraz został 

im przedłużony o rok kolejny. Zaznaczyła, że ich to nie obowiązuje, nic nie odrabiają 

tak naprawdę, z rozmów z Funduszem wie, że jest duża szansa, że otrzymają jakieś 

środki za rok 2023 jeszcze w ramach ryczałtu, ale to dopiero jak policzą sobie 

wszystkie środki, bo uzyskała takie informacje, że bardzo możliwe, że na poziom  

400 tys. zł mogą liczyć, ale nie ma do tego umów, zobaczą, to są na razie takie 
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rozmowy, bo wiedzą, ile wypracowali. Stwierdziła, że planowanie było bardzo trudne 

w bieżącym roku, dlatego że zmiany wyceny procedur, odebranie współczynnika  

na wynagrodzenia, odbywały się w ten sposób, że dostawali dodatkowe środki, które 

musieli wypracować, na przykład za pierwsze półrocze, mieli wykonanie ryczałtu  

na poziomie 116% przykładowo, a drugie półrocze, nic się takiego nie wydarzyło, 

żeby zwalniali z działalnością, ale musieli więcej wypracować tych pieniędzy i poziom 

wypracowania na koniec roku jest na poziomie około 102% lub 101%  

z przekroczeniem. Dodała, że zbieżności polegają również na tym, że Fundusz 

weryfikuje pewne procedury i na przykład odrzuca hospitalizację, jeżeli pacjent  

w przeciągu dwóch tygodni wrócił z tą samą jednostką chorobową, to Fundusz  

za drugą hospitalizację nie płaci w ogóle, więc tu są pewne zasady, które naprawdę 

bardzo mocno utrudniają finansowanie szpitali, żeby to się w ogóle domykało.  

A propos planowania, traktując koszty jako nieprzekraczalną granicę, muszą 

planować i zwyżki wynagrodzeń, itd., jak wiedzą, co mają, żeby nie pojawiła się 

sytuacja, bo podnieść poziom kosztów może wtedy, jeżeli podnosi koszty 

przychodów, takie są obowiązki co do planu, inaczej jest dyscyplina, a działają  

w sytuacji dużej niewiadomej, stąd zawsze to planowanie wygląda dość 

nieszczęśliwie, a oczywiście zrobią wszystko, co w ich mocy, żeby wykorzystać 

wszystkie szanse, a obniżyć straty. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby  

na tym zakończyć, zapewnił panią dyrektor, że w nią wierzą.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dodała, że to się naprawdę ciężko planuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że pani 

dyrektor dzisiaj jeszcze musi się pojawić w gminie Pątnów. Zapytał, czy pamięta pani 

dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, pamięta oczywiście. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z tą informacją. Podziękował pani dyrektor za wyjaśnienia. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

na 2024 r. 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.12.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.01.2024 r. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy to jest na koniec 

grudnia, tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to jest na koniec grudnia. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie, 

na styczeń. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie, na koniec 

grudnia według stanu na 29 stycznia. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tak, na 29.01., dlatego że oczywiście, co się 

nowego pojawi, to do końca marca księgują, jeżeli dotyczy roku 2023, do roku 2023. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy biegłego 

już pani dyrektor powołała. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, oczywiście, biegły już pracuje,  

został wyłoniony tak, żeby oczywiście mógł brać udział w inwentaryzacji, a u nich 

inwentaryzacja się zaczyna z końcem listopada, więc dość szybko.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że mieli uchwałę 

Rady Społecznej. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zobowiązania niewymagalne wzrosły.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że cały czas coś 

rośnie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że zarówno przychody, jak i koszty w tym 

okresie w szpitalu w przeciągu roku wzrosły o około 10 milionów złotych. Dodała,  

że to są duże środki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś chciałby zadać pytanie w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził,  

że rozumie, że Zarząd zapoznał się z informacją. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.12.2023 r., sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 29.01.2024 r. 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na wniosek Pana Łukasza Dybki dotyczący 

zestawienia zaplanowanych i pełnionych dyżurów przez ratowników 

medycznych za miesiąc styczeń br. - kontynuacja sprawy z CXCIX posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.01.2024 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy wnioskodawca chciałby o coś dopytać. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby coś dodać. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na wniosek Pana 

Łukasza Dybki dotyczący zestawienia zaplanowanych i pełnionych dyżurów przez 

ratowników medycznych za miesiąc styczeń br. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 13 

Rozpatrzenie wniosku radnego Sebastiana Jasińskiego, złożonego na LXXIII 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 18.01.2024 r. o sprawdzenie realizacji zamówienia plecaków 

ratowniczych przez Dział Zamówień Publicznych w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu oraz zaakceptowanie projektu 

odpowiedzi. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że o ile 

dobrze sobie przypomina, to była sprawa pracodawcy. Zapytał pana skarbnika,  

czy przeznaczali środki na plecaki dla szpitala. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że nie, to była kwestia 

rozstrzygniętego przetargu. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wyjaśniła, że wniosek był składany, plecaki były kupowane. 

Dodała, że z jednej strony może dobrze, że taki, to jest stosunkowo błahy temat, 

który pokazał olbrzymie problemy komunikacyjne między stronami i przy  

tej okazji porozmawiała z kierownikami obu działów, czyli działu technicznego,  

bo tak naprawdę tutaj widzi pewien problem, i oddziałowego SOR-u, który  

nie powinien i nie może przekazywać swoich kompetencji ratownikom, w tym sensie, 

że rzeczywiście to jest grupa ratowników 60 osób, często z silnymi osobowościami  

i oni pewne rzeczy chcą sami itd., i robi się pewnego rodzaju zamieszanie. 

Przekazała, że oddziałowy został poinformowany, że składając wniosek ma również 

komunikować się, dział techniczny też powinien natychmiast przekazać tę informację, 

że są plecaki, sprawdzenie powinno być kompletnie wszystkich. Stwierdziła,  

że ta sytuacja pokazała taką, brzydko mówiąc, błazenadę, za którą, co powiedziała 

nawet kierownikom, że za ten temat, mimo że on jest najbardziej błahy, najbardziej 

się wstydzi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak to jest 

możliwe, żeby ktoś sprawdził, że nie ma czegoś tam, gdzie to było sprawdzone.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że rozumie jakby było 100 plecaków,  

na podstawie sprawdzenia 5-ciu, orzekli że czegoś tam nie ma. Zaznaczyła,  

że mając 3 plecaki, powinni sprawdzić wszystkie, co jest to dla niej jasne i oczywiste. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że poza tym, pani 

dyrektor, jeszcze ta firma Paramedica, tak samo jak instytucja parabankowa chyba, 

bo w odpowiedzi od nich i ta komunikacja z nimi jest zerowa.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu stwierdziła, że to pokazuje i powiedziała to kierownikom,  

że jeszcze bardzo dużo się muszą nauczyć właśnie o komunikacji, o przekazywaniu 

sobie informacji i o sprawczości, bo każdemu powinno zależeć, że jak temat jest 

załatwiony, to powinien być natychmiast „wypchnięty”. Powiedziała, że myśli, że tutaj 
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dobrej woli zabrakło stronom, ale jeśli chodzi o SOR (Szpitalny Oddział Ratunkowy), 

to wymaga od działowego takiej mocniejszej postawy, bo zarządzając dużą grupą 

ludzi tym bardziej trzeba mieć wysokie kompetencje, żeby praca szła do przodu, więc 

ma nadzieję, że taka sytuacja się już nie zdarzy między tymi działami, rozmowy  

są przeprowadzone i zakomunikowała im, że za ten temat będzie się tutaj przed 

Państwem wstydzić, bo nie będzie tego bronić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem projektu odpowiedzi.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

projekt odpowiedzi na wniosek radnego Sebastiana Jasińskiego, złożony na LXXIII 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 

18.01.2024 r. o sprawdzenie realizacji zamówienia plecaków ratowniczych przez 

Dział Zamówień Publicznych w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub 

Jurdziński). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pani 

kierownik, z czym to jest związane. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych wyjaśniła, że z tym, że część uchwały jest aktem prawa miejscowego  
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i podlega publikacji, a część nie jest i w związku z tym nie może być opublikowana  

w Dzienniku Urzędowym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to jest 

odnośnie tego, co przyszło z nadzoru. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie, nie przyszło nic. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy uchylamy całą 

uchwałę połączoną, a później tylko jedną uchwalamy. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że później jedną uchwalamy w sprawie zatwierdzenia 

Regulaminu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak uchylimy  

tę pierwszą, to co będzie ze Statutem. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że Statut pozostaje tak jak był, po prostu Regulamin jest 

oddzielnie, niezależnie od Statutu, tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że nie idzie  

do publikacji. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dopowiedziała, że nie będzie załącznikiem do Statutu wtedy, tylko 

będzie oddzielnie Regulamin zatwierdzony przez podmiot tworzący. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że oddzielną uchwałą. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że tak, nową uchwałą.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że Statut jest 

zatwierdzany tylko na Zarządzie, tak? 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że Regulamin był 

załącznikiem do Statutu i on był publikowany wtedy przy tym Statucie, a teraz, kiedy 

ta uchwała jest podejmowana jakby odrębnie, to nie jest ona aktem prawa 

miejscowego, dlatego nie podlega publikacji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu w sprawie 
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zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1425/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub 

Jurdziński). 

Uchwała Nr 1425/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu  

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady  

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że ta kwestia została już wyjaśniona. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w tej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1426/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 1426/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Z sali obrad wyszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu obraduje w składzie 3 osobowym. Obrady prowadzi Pan Krzysztof 

Dziuba – wicestarosta wieluński. 

 

 

 

Pkt 16 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie porozumień pomiędzy powiatem wieruszowskim  

a powiatem wieluńskim w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu  

i wysokości wydatków na ich opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że powiat wieruszowski ponosi koszty.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

o podpisanie porozumień pomiędzy powiatem wieruszowskim a powiatem 

wieluńskim w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości 

wydatków na ich opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej spokrewnionej 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Jakub Jurdziński).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2024-2026”. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeżeli może,  

to ma taką uwagę, bo i przy jednym, i przy drugim programie jego zdaniem część 

można by było usunąć, bo to jest jak gdyby sprawozdanie z wcześniejszej realizacji, 

więc można by to było może trochę skrócić i łatwiej by było zapoznać się z całością 

tego dużego materiału. Dodał, że mówi o jednym i o drugim programie, że tam  

są właśnie dane z poprzednich. Zaznaczył, że nie wie, czy nie mieli już takich 

kluczowych sprawozdań wcześniej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że były. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeszcze  

go intryguje w zasadzie jedna sprawa i zapytał pana skarbnika jak to wygląda przy 

pieczach zastępczych, to są środki zewnętrzne, które dostajemy i PCPR to rozdziela, 

czy my musimy ze swojego budżetu też coś wydzielić?  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to są nasze 

środki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to jest nasze 

zadanie, nasze środki. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w tym drugim 

programie, na 38 stronie mamy napisane środki z budżetu, podsumowanie. Dopytał, 

to są nasze środki z budżetu, tak? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powtórzył, że jest to nasze 

zadanie, nasze środki. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy programy 

pomocowe, to jest poza tym jeszcze dodatkowo. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że sami musimy 

te środki wygospodarować w ramach własnego budżetu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy asystent rodziny,  

to dodatkowo. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że dostajemy, to dodatkowo, tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że chodzi o jakby 

zewnętrzne środki. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że mamy umowę, tak. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zaznaczyła, że zostaną zmienione 

publikatory, ponieważ w tym roku wyszły teksty jednolite. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że podstawa prawna programu. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że te publikatory zmienimy 

już przy uchwale. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1427/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 

2024-2026” (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Jakub 

Jurdziński).           

 Uchwała Nr 1427/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu  

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej w Powiecie Wieluńskim na lata 2024-2030”. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani 

kierownik. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że tutaj zmieniło się nazewnictwo w związku ze zmianą 

ustawy i dlatego powstała konieczność, aby te zmiany wprowadzić do tego 

programu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chodzi o zmianę 

nazewnictwa „przemoc w rodzinie” na „przemoc domowa”, tak. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, „przemoc domowa”, później nie ma „sprawcy”, 

tylko jest „osoba sprawująca przemoc”. Powtórzyła, że pozmieniały się  

te nazewnictwa i w związku z tym była konieczność zmiany nazewnictw w tym 

programie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że więcej uwagi  

w tych programach skierowanych jest do sprawców, niż do ofiar prawdę 

powiedziawszy, bo gros pomocowych programów jest skierowana do sprawców, 

którzy w ogóle nie są tym zainteresowani. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1428/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej 

oraz ochrony osób doznających przemocy domowej w Powiecie Wieluńskim na lata 

2024-2030” (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Jakub 

Jurdziński).           

 Uchwała Nr 1428/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu  

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego 

prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 r. oraz przeprowadzenia 

jego konsultacji. 

 

 

 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przekazała, że jest to sprawa coroczna, ogłoszenie konkursu, niestety 

nikt się nie zgłasza. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pewnie będzie 

podobnie w tym roku. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1429/24 w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy 

społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 r.  

oraz przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Marek Kieler, Pan Jakub Jurdziński).       

 Uchwała Nr 1429/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 20 

Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem 

Technicznym (TDT) w sprawie powierzenia czynności kontrolnych, zgodnie  

z art. 83b ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 20.06.1997 r. - Prawo o ruchu drogowym  

(t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 1047 z późn. zm.) w ramach wykonywanego nadzoru 

nad stacjami kontroli pojazdów przez Starostę. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to też jest  

co roku podejmowane. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że koszty nam tylko 

wzrosną, było 700 zł, teraz jest 1000 zł. Dodał, że 300 zł razy 12 to jest 3600 zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Panowie coś 

chcieli dodać w tej sprawie. 

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

powiedział, że jak corocznie przedstawia dokumenty dotyczące podpisania 

porozumienia z Transportowym Dozorem Technicznym do przeprowadzenia kontroli 

w stacjach. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na podpisanie porozumienia. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) wyraził zgodę 

na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem Technicznym (TDT)  

w sprawie powierzenia czynności kontrolnych, zgodnie z art. 83b ust. 2 pkt 1 ustawy 

z dnia 20.06.1997 r. - Prawo o ruchu drogowym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 1047  

z późn. zm.) w ramach wykonywanego nadzoru nad stacjami kontroli pojazdów przez 

Starostę (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Jakub 

Jurdziński).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Wielgie w sprawie przebudowy skrzyżowania 

drogi powiatowej w m. Stolec z drogą wojewódzką nr 481. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan kierownik 

chciałby coś dodać. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że nie. Dodał, że myśli, że to wynika z pisma. Powiedział, że zrobili 

orientację, ile kosztowałaby taka dokumentacja, jest to około 30 tys. zł brutto, z tym, 

że jest to skrzyżowanie, więc trzeba by też było nawiązać współpracę z Zarządem 

Dróg Wojewódzkich, ponieważ jest to obręb skrzyżowania, więc trzeba  

by to zadanie zrealizować wspólnie. Podkreśli, że właściwie prym w tym zadaniu 

powinna wieść droga wojewódzka, ponieważ jest to zarządca wyższych kategorii  

i obręb skrzyżowania powinien rozwiązać we własnym zakresie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jakie rozwiązanie 

sugeruje pan kierownik. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

zaproponował, żeby wysłać pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą  

o możliwość realizacji tego zadania, przy partycypacji ewentualnie w kosztach, żeby 

się zorientować. Dodał, że wstępnie taka dokumentacja to 30 tys. zł. Powiedział,  

że jest ciekaw, co na to Zarząd Dróg Wojewódzkich, bo z tego, co wie, na tym 
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odcinku powstała nowa nakładka i myśli, że na tym etapie, realizując to zadanie, 

które już wykonali, nie będą zainteresowani rozwiązaniami tego skrzyżowania. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem rozwiązania proponowanego przez pana kierownika. 

 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystąpieniu z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi, zgodnie  

z rozwiązaniem przedstawionym na CCII posiedzeniu Zarządu przez Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Marek Kieler, Pan Jakub Jurdziński).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 22 

Rozpatrzenie wniosku Starosty Wieluńskiego Pana Marka Kielera w sprawie  

przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej Nr 4514E z drogą powiatową  

Nr 4510E w m. Mokrsko oraz zmian w budżecie powiatu wieluńskiego  

na rok 2024. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wydaje mu 

się, że te wnioski zostały rozpatrzone już i są wprowadzone. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie środki zostały 

zarezerwowane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w projekcie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie, te zadania zostały rozpisane w następujący 

sposób: ścieżka rowerowa przy drodze nr 4510 Mokrsko – Skomlin, 40 tys. zł,  

to wniosek pana Dybki, skrzyżowanie dróg w miejscowości Mokrsko, 30 tys. zł 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to wniosek starosty. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. 

Kontynuował mówiąc, że ulica Przemysłowa w tym roku 10 tys. zł, w przyszłym roku 

90 tys. zł, Kochlew 30 tys. zł i ścieżka rowerowa przy drodze Dzietrzniki – Załęcze, 

40 tys. zł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że Dzietrzniki  

– Załęcze, to jest to, o co wójt napisał. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że dodatkowo 

jeszcze były w tym roku we wnioskach, pana wicestarosty, 125 tys. zł zaplanowano 

na salę koncertową przy Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury w tym roku, 

natomiast na OZE w tym roku podwyższono kwotę 200 tys. zł, na przyszły rok 

zaplanowano 400 tys. zł. Dodał, że wydaje mu się, że te 400 tys. zł dołożone  

w przyszłym roku są tak pro forma, ale jakby coś brakło w tym roku, nie wiadomo  

czy też zostanie wszystko wykonane w tym roku. Powiedział, że to byłyby wszystkie 

wnioski, które zostały uwzględnione w budżecie. 

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. Obradom 

przewodniczy Pan Marek Kieler.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to, są wnioski  

z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że myśli,  

że przegłosują wszystkie trzy. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopowiedział, że właściwie 4, bo jeszcze Załęcze. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że Załęcze,  

ale to jest wniosek wójta Pątnowa, tak? 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, że jest to ścieżka pomiędzy 

Dzietrznikami. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy to jest ta ścieżka  

do Załęcza. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tamto 

chyba też jest wprowadzone, o ile dobrze pamięta. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy też jest 

wprowadzone. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że z czego  

to przekaże przy omawianiu zmian w budżecie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zamyka ten punkt, byliśmy w punkcie 22, tak? 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odparł, że w zasadzie wszystkie 

punkty drogowe omówili. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy wszystkie punkty drogowe były rozpatrzone 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że omówione. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że punkty: 22, 23  

i 24 w zasadzie i nawet nie wie, czy 25. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu pozytywnie rozpatrzył wniosek Starosty 

Wieluńskiego Pana Marka Kielera w sprawie przebudowy skrzyżowania drogi 

powiatowej Nr 4514E z drogą powiatową Nr 4510E w m. Mokrsko oraz zmian  

w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2024. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 23 

Rozpatrzenie wniosku Wicestarosty Wieluńskiego Pana Krzysztofa Dziuby  

w sprawie przebudowy drogi powiatowej w m. Kochlew, przebudowy  

ul. Przemysłowej w Wieluniu oraz zmian w budżecie powiatu wieluńskiego  

na rok 2024. 

 

Pkt 24 

Rozpatrzenie wniosku Członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza 

Dybki w sprawie budowy ścieżki rowerowej z Mokrska do Skomlina oraz zmian 

w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2024. 

 

Pkt 25 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów o zabezpieczenie w budżecie 

powiatu wieluńskiego środków na przygotowanie dokumentacji projektowej  

na rozbudowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 4521E oraz  

na przebudowę drogi w m. Załęcze Wielkie. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z tego, co mu wiadomo i poparte jest to w projekcie uchwały, są te środki 

zabezpieczone w budżecie, zarówno odnośnie punktu 23, 24, jak i 25.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wszystko. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w punkcie 25 jest 

ścieżka rowerowa i tam było jeszcze coś we wniosku. Zapytał pana kierownika,  

co było we wniosku. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że ścieżka i Załęcze Wielkie, projekt.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że oprócz tego projektu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czyli bez projektu  

do Załęcza, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że do Załęcza. 
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Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zapytała, czy rozpatrzenie jest 

pozytywne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

rozpatrzenie jest pozytywne w tych wszystkich wnioskach. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu pozytywnie rozpatrzył wniosek Wicestarosty 

Wieluńskiego Pana Krzysztofa Dziuby w sprawie przebudowy drogi powiatowej  

w m. Kochlew, przebudowy ul. Przemysłowej w Wieluniu oraz zmian w budżecie 

powiatu wieluńskiego na rok 2024. 

Materiał w ww. spawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu pozytywnie rozpatrzył wniosek Członka Zarządu 

Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki w sprawie budowy ścieżki rowerowej  

z Mokrska do Skomlina oraz zmian w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2024. 

Materiał w ww. spawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu pozytywnie rozpatrzył wniosek Wójta  

Gminy Pątnów o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego środków  

na przygotowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę ścieżki rowerowej wzdłuż 

drogi powiatowej nr 4521E. 

Materiał w ww. spawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 26 

Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Biała dotyczącym drogi powiatowej  

nr 4504E w m. Biała Parcela. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

wójt zwrócił się z pismem. Dodał, że nie wie, jak to pismo odbierać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że droga jest fatalna,  

nie da się ukryć. Zwrócił się do pana starosty, mówiąc że rozumie, że 90 tys. zł te, 

które było sporne, zostało wstawione do budżetu na projekt Brzoza – Poręby. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest Brzoza  

– Poręby. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wstawione, to co 

uzgadniali z wójtem na sesji listopadowej, czyli te 90 tys. zł, bo to jakoś było  

z naszej winy przy przetargu na Białą Kopiec. Stwierdził, że a propos Białej Kopiec, 

panie kierowniku, na tej drodze za przejazdem wstawione są pachołki, nie wie,  

czy my to wstawiliśmy, zaraz za przejazdem, czy to kolej wstawiła, bo nie wie, na ile 

tam jest szeroki pas przy przejeździe. Dodał, że już za przejazdem, na tej drodze  

do Łyskorni, obok wyjeżdżone są takie dziury, że normalnie nie można wjechać. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że dziury są na drogach powiatowych, mieli problem z masą, dzisiaj 

ma przyjechać kolejna partia masy na zimno i przystąpią do łatania. Dodał, że nie 

ukrywa, że dziur po tej zimie jest dużo. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, żeby pan pamiętał. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że dobrze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

kierownika o przedstawienie pisma, z którym zwrócił się wójt. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotowe pismo. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał pana kierownika, jak 

wygląda sprawa odcinka od górki, dalej w dół do Wiktorowa. Dodał, że tam jest 

fatalnie.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tam jest fatalnie, będą się zastanawiali. Przekazał, że mają przetarg 

wygrany na Wiktorów, teraz spotkają się jeszcze raz z Zarządem w tym gronie  

i zdecydują, gdzie ewentualnie mogliby tę drogę próbować tam polekować. 

Nadmienił, że pisma mieszkańców też były odnośnie chodnika oraz wykonania 

remontu tej drogi. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że tam 

trzeba zacząć projekt robić. Powiedział, że rozumie, że konkluzja jest taka, że Zarząd 

zapoznał się z pismem. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odparł, że tak, dokładnie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że nie wiadomo, jak na to pismo odpowiedzieć. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że nie ma  

co odpowiadać. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Wójta Gminy Biała 

dotyczącym drogi powiatowej nr 4504E w m. Biała Parcela. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień, występowania o opinie, decyzje 

itp. przy wykonywaniu dokumentacji projektowej, do złożenia wniosku 

i odbioru dokumentacji dla zadania pn. „Przebudowa z rozbudową drogi 

powiatowej nr 4542E - ul. Jagiełły w Wieluniu”. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma pytanie, bo są 

dwa te pełnomocnictwa, na dwa jak gdyby różne zadania, czyli przebudowa  

z rozbudową drogi powiatowej i rozbudowa drogi powiatowej, a w WPF-ie mamy: 

poprawa dostępności, przebudowa ulicy Jagiełły. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że wynika 

to z tego, że będą dwa odrębne postępowania. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dodał, że dwie dokumentacje oddzielne, wykonawca chce już wchodzić na robotę. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co z zadaniem  

w WPF-ie w takim razie, panie skarbniku, będziemy to rozbijać w jakiś sposób. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że myśli, że nie, 

bo takie jest dofinansowanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że całość 

zadania jest jedna. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że przebudowa ulicy 

Jagiełły, tak mamy w zadaniu w WPF-ie na pewno. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak,  

ale to wynika też z dofinansowania. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że to wynika ze sposobu złożenia dokumentów do Wydziału Architektury, dwa 

postępowania będą na tę samą drogę.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dodał, że będą dwie dokumentacje, jedna na pozwolenie i za tymi wszystkimi 

dokumentami czekają. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że drugie na zgłoszenie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że przebudowa  

z rozbudową, drugie jako rozbudowa. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak, dokładnie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na to zadanie  

i na tę nazwę otrzymali dofinansowanie z Polskiego Ładu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że 12 milionów zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że nie można 

zmienić nazwy zadania u nas w inwestycji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wynika  

to z przyspieszenia całej procedury. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień, występowania 

o opinie, decyzje itp. przy wykonywaniu dokumentacji projektowej, do złożenia 

wniosku i odbioru dokumentacji dla zadania pn. „Przebudowa z rozbudową drogi 

powiatowej nr 4542E - ul. Jagiełły w Wieluniu”. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1430/24 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień,  

występowania o opinie, decyzje itp. przy wykonywaniu dokumentacji projektowej,  

do złożenia wniosku i odbioru dokumentacji dla zadania pn. „Przebudowa  

z rozbudową drogi powiatowej nr 4542E - ul. Jagiełły w Wieluniu” (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 1430/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień, występowania o opinie, decyzje 

itp. przy wykonywaniu dokumentacji projektowej, do złożenia wniosku 

i odbioru dokumentacji dla zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 4542E 

- ul. Jagiełły w Wieluniu”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1431/24 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do dokonywania uzgodnień,  

występowania o opinie, decyzje itp. przy wykonywaniu dokumentacji projektowej,  

do złożenia wniosku i odbioru dokumentacji dla zadania pn. „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 4542E - ul. Jagiełły w Wieluniu” (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 1431/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy można skorzystać  

z obecności pana kierownika, bo chciałby złożyć wnioski z zebrań wiejskich gminy 

Skomlin, odnośnie drogi przez Wróblew. Przekazał, że mieszkańcy boją się o swoje 

bezpieczeństwo, że teraz ta nowa droga spowodowała to, że nadmierne prędkości  

są na tym skrzyżowaniu i doszło już do potrącenia rowerzystki. Zapytał, czy dałoby 

radę jakieś ograniczenie prędkości, jakiś znak chociaż postawić. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że zgłoszą to w tym tygodniu na Komisji Bezpieczeństwa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że Komisja 

Bezpieczeństwa niech się zajmie tym skrzyżowaniem. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopytał, czy mowa jest o tym skrzyżowaniu głównym. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że o tym głównym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że Skomlin  

– Praszka. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, żeby może też  

w nocy odnośnie tego przejścia dla pieszych zrobić znak, że ono tam jest,  

bo od strony Skomlina jest w ogóle niewidoczny ten znak, jak tam ktoś wpada na tym 

łuku to nawet nie widać. Powiedział, że drugi wniosek jest z zebrania z Wichernika, 

dotyczący skrzyżowania w samym centrum miejscowości Wichernik. Jest tam wjazd  

z ulicą Kościelną i chodzi o odbiór wody opadowej - studzienka znajduje się dopiero 

za pasami, to jest w prawą stronę, czyli w stronę Wielunia, tak jakby. Zapytał,  

czy dałoby radę dołożyć studzienkę jeszcze przed pasami, zaraz bezpośrednio  

na wprost tej drogi Kościelnej, bo chodzi o to, że jak jest duży opad, to ta studzienka 

tam dalej nie nadąża odbierać tej wody z ulicy Kościelnej. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że obejrzą jak to wygląda w rzeczywistości i spróbują coś wymyślić. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że tam wyjścia są dwa, 

albo do tej burzówki zrobić wcześniej, przed pasami, albo ewentualnie na mostku,  

co przez tę drogę Kościelną przebiega. Nadmienił, że to jest w naszym pasie 

drogowym. Dodał, aby zrobić wtedy bezpośrednio jakiś wpust do rowu. 



61 
 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że dobrze. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jeszcze drugi wniosek 

jest też o załatanie dziur. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

stwierdził, że co do dziur, to mają ich mnóstwo, już dwa razy mieli dostawę po 15 ton. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że na tej Wygodzie,  

nie wie, co tam łatać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że tam już 

nie ma co, na jednym z odcinków to nie ma co łatać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że przy tym przejeździe 

trzeba, bo tam już jest zostawione, a tutaj obok wyjeździli. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że przyjeżdża dzisiaj masa, będą działać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podziękował panu kierownikowi. 

 

 

Na CCII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu  

19 lutego 2024 r. Członek Zarządu Pan Łukasz Dybka złożył wniosek w sprawie 

ustawienia znaku ograniczenia prędkości na głównym skrzyżowaniu w miejscowości 

Wróblew oraz znaku, który informuje kierowców o zbliżaniu się do ww. skrzyżowania. 

Zdaniem radnego wprowadzenie takiego rozwiązania wpłynie zdecydowanie  

na poprawę bezpieczeństwa użytkowników drogi.    

 

 

Na CCII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu  

19 lutego 2024 r. Członek Zarządu Pan Łukasz Dybka złożył wnioski w sprawie: 

− usytuowania studzienki przed pasami na skrzyżowaniu w miejscowości 

Wichernik, na wprost ul. Kościelnej, 

− naprawienia ubytków w asfalcie, na drodze powiatowej nr 4509E Skomlin-

Turów, a w szczególności w miejscowości Wygoda.  
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Pkt 29 

Zapoznanie z powiadomieniem z dnia 12.02.2024 r. stypendysty Powiatu 

Wieluńskiego o przerwaniu nauki i podjęcie decyzji w sprawie stypendium. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

wie, po co to jest, przecież jak jest rezygnacja, Zarząd w ogóle nie musi się tym 

zajmować. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że pieniędzy  

nie płacimy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

regulamin, w którym pewnie jest określone, co w takim przypadku, że za okres 

niepobierania nauki trzeba stypendium zwrócić, jeżeli dostał. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tam chyba jest 

odpowiedź napisana, że ma tylko ten jeden przelew. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że jeden 

miesiąc. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że teraz, co w lutym 

został wysłany przelew 5-tego, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kiedy on złożył  

tę rezygnację.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że z 1 lutego jest 

decyzja o skreśleniu z listy studentów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że to jest prosta 

sprawa, dokładnie na początku miesiąca. Zapytał, czy dostaje z góry stypendium. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dostaje na miesiąc. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak 5-tego lutego 

poszedł przelew, to było stypendium za luty, czy za styczeń. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że jeszcze 

nie mieliśmy informacji. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że za miesiąc luty. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że za miesiąc luty, to musi zwrócić. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy było wystosowane 

pismo, że ma zwrócić, czy nie. Dodał, że gdzieś widział, że jakaś decyzja była,  

że 5-tego lutego był przelew i w związku z tym musi zwrócić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tutaj chodzi o wstrzymanie wypłaty. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dopowiedziała, że też  

i zobowiązanie do zwrotu stypendium za miesiąc luty. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że trzeba 

postąpić zgodnie z regulaminem. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chodzi o podjęcie 

decyzji w sprawie stypendium, czyli ma zwrócić stypendium, które zostało wysłane 

przelewem 5-tego lutego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z powiadomieniem z dnia  

12.02.2024 r. stypendysty Powiatu Wieluńskiego o przerwaniu nauki i jednogłośnie 

(przy 4 głosach „za”) podjął decyzję w sprawie wstrzymania wypłaty środków  

na stypendium oraz w sprawie zobowiązania stypendysty Powiatu Wieluńskiego  

do zwrotu stypendium za miesiąc luty (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Jakub Jurdziński). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 30 

Przyjęcie harmonogramów wraz z ustaleniem kwot dofinansowania wydarzeń  

i uroczystości, wydarzeń kulturalnych i oświatowych i wydarzeń sportowych  

organizowanych przy współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu  

w 2024 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. Poprosił pana 

skarbnika o zabranie głosu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma takie pytanie, 

dotyczące Turnieju młodych fizyków, chemików, który miał być w styczniu, ale chyba 

nie odbył się, bo są te zerowe kwoty wystawione. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, dlatego nie jest to uwzględnione, nie było 

zainteresowania. Dodał, że poprosili o uwzględnienie konkursu „Poznaj Chorwację” 

ze względu na odnowienie kontaktów i ich wystąpienia ze strony ambasady  

i konsulatu w Krakowie oraz zwiększenia o 500 zł środków na konkurs „Powstania 

Narodowe” realizowany przez Zespół Szkół Specjalnych, dla młodzieży ze szkół 

ponadpodstawowych. Wydarzenie realizowane w tamtym roku, zasługujące w jego 

ocenie na szczególne uznanie, jeżeli chodzi o inicjatywę szkoły. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeszcze  

ma pytanie o Estaires. Zapytał, skąd się to pojawiło, ten wyjazd do Francji. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że jest to propozycja miasta Estaires związana z organizacją 

międzynarodowych wydarzeń sportowych dla samorządów partnerskich. 

Poinformował, że oni robią to co roku, w tym roku wydarzenie jest traktowane przez 

władze miasta szczególnie, dlatego że jest to okres olimpijski dla Francji, oni chcą  

u siebie robić coś w rodzaju małego wydarzenia olimpijskiego na terenie miasta  

i jednostki samorządowej. Dodał, że jest tutaj zaproszenie dla drużyny dziecięcej,  

bo to są chłopcy, rocznik, nie chce przekręcić, ale chyba… 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że do 12 lat. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że tak, 12-13 lat, piłki nożnej oraz koszykówki żeńskiej  

i męskiej młodzieży szkół ponadpodstawowych. Po konsultacji, którą uczynili  

na polecenie pana starosty, mają z klubów sportowych, współpracujących  

z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu i w ramach sekcji 
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Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu, różnych chłopców,  

z zaangażowaną grupą rodziców i trenerów oraz w tym roku, ponieważ przed dwoma 

laty już uczestniczyliśmy, jako środowisko w tym wydarzeniu w Estaires, drużyną piłki 

koszykowej dziewcząt i chłopców, ale bazując na doświadczeniach wyjazdu sprzed 

dwóch lat, przygotowaną przez młodzież i nauczycieli Zespołu Szkół nr 1, którzy  

na siebie przyjęli z jednej strony tę inicjatywę, a z drugiej strony pewną 

odpowiedzialność, związaną z realizacją tego zadania, dotyczącego współpracy 

międzynarodowej. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma pytanie dotyczące 

punktu 30 w tej tabelce, czyli „Ojczyźnie Śpiewajmy - Piknik Patriotyczny”  

w Osjakowie, 10 tys. zł. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, to jest nowe wydarzenie, dopisane jako inicjatywa 

ze strony środowisk wszystkich zespołów, śpiewaczy folklorystycznych z terenu 

powiatu, ponieważ od kilku lat, poprzednio chyba też to uzasadniał, jak rozmawiali  

o harmonogramach, ze strony tych środowisk była prośba, żeby poza jednym 

Przeglądem Folkloru Ziemi Wieluńskiej w Osjakowie im. Marka Dery, zorganizować 

jeszcze chociaż jedno wydarzenie, na którym oni mogliby się spotkać, 

zaprezentować swoje osiągnięcia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, kiedy będzie ten Przegląd  

im. Marka Dery.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w czerwcu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że zostało to poprawione, 

bo w poprzednim materiale było wskazane, że w kwietniu.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tam był błąd, bo to stażystka przygotowywała. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wskazał na kwiecień – maj, gdzie 

mamy „Międzypowiatowy Przegląd Zespołów Śpiewaczych” w Ostrówku, 3 tys. zł,  

a „Ojczyźnie Śpiewamy”, 10 tys. zł.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że „Międzypowiatowy Przegląd Zespołów Śpiewaczych”  

jest związany z eliminacjami i konkursem, z uczestnictwem, do Kazimierza. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o 11. listopada. Powiedział, 

że ani dożynek nie ma, ani nie ma 11. listopada. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest „Rocznica 

Odzyskania przez Polskę Niepodległości”.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest „Powiatowe 

Święto Chleba”, 45 tys. zł. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że dożynki są, tylko nie mamy pewności, jeżeli chodzi o partnera 

w realizacji. Dodał, że dożynki mamy z harmonogramu w partnerstwie z gminą  

i miastem Wieluń i tutaj mamy propozycję, aby poczekać do kwietnia. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że do maja. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że pani sekretarz słusznie stwierdziła, poczekajmy do maja, 

będziemy bardziej świadomi i będzie to bezpieczniejsze, z punktu widzenia ustalenia 

partnerstwa i wskazania daty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 11. listopada też 

jest tutaj. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że jest 

wszystko. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 15 tys. zł jest  

na Konopnicę chyba tak, na Rocznicę Odzyskania Niepodległości. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że dylematem dla nas jest 1. września i rocznica wybuchu wojny, 

czyli wydarzenia związane z oddaniem hołdu i utrzymaniem pamięci ofiar tego 

tragicznego zdarzenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem harmonogramu wraz z kwotami.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

harmonogramy wraz z ustalonymi kwotami dofinansowania wydarzeń i uroczystości, 

wydarzeń kulturalnych i oświatowych i wydarzeń sportowych organizowanych przy 

współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r. (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 31 

Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań objętych Zestawieniem wydarzeń 

i uroczystości zgłoszonych do organizacji lub współorganizacji przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2023 r. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tylko z powodu 

trzech nieodbytych wydarzeń, mowa o punkcie 31, zostało 85 tys. zł, bo tam 

planowane było 220 tys. zł, wydane 135 tys. zł. Zapytał, czy te 85 tys. zł zostanie 

niewykorzystane w tym punkcie, czy jeszcze coś tam było.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że na przykład 

rocznica wybuchu II Wojny Światowej, zaplanowano 30 tys. zł, wydatkowano tylko 

120 zł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że to jest kolosalna 

różnica. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że zasadnicza różnica. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował,  

że podsumowanie roczne współpracy powiatu wieluńskiego z przedstawicielami 

samorządu i gminnych organizacji, planowano 10 tys. zł, wydano zero, Kongres 

Edukacyjny, 10 tys. zł było zaplanowane, wydano zero, turniej gmin, integracja 
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środowisk, zaplanowano 8 tys. zł, wydatkowano zero i te pieniądze zasiliły,  

tzw. wolne środki budżetowe, które rozdysponował na 28 lutego. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że to wynika z nieprzewidywalnych okoliczności. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 3 tylko się  

nie odbyły.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że były wysoko zbudżetowane. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że mogło się też 

tak zdarzyć, że wydarzenie się odbyło, a mogliśmy w ogóle nie wydawać pieniędzy, 

czy w znikomej kwocie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tak jak to 120 zł  

w stosunku do 10 tys. zł, czy nawet  do 20.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji odnośnie wydarzeń i uroczystości zgłoszonych do organizacji  

i współorganizacji przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację na temat realizacji zadań objętych Zestawieniem wydarzeń i uroczystości 

zgłoszonych do organizacji lub współorganizacji przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu w 2023 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub 

Jurdziński). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 32 

Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych  

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2023 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych 

  - temat sesyjny.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jego  

zdaniem nie ma uwag. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji w tym punkcie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację na temat realizacji wydarzeń organizowanych i współorganizowanych 

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2023 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych 

b) sportowych  

- temat sesyjny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 33 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 

roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił uwagę,  

że  zmieniła się ustawa w tamtym roku. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że uwzględnione są już nowe zapisy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czy są nowe 

zapisy, o których mówił. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, dotyczące bezpieczeństwa i tak dalej, zagrożenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił Zarządowi, 

że każda organizacja, która przeprowadza jakieś działania, gdzie uczestnikami  

są dzieci i młodzież, musi opracować sobie standardy w celu ochrony ich przed 

przemocą i jakimiś innymi niepożądanymi działaniami ze strony innych uczestników 

tych wydarzeń. Dodał, że my jako instytucja, nie możemy wydawać pieniędzy, jeżeli 

taka organizacja nie ma tych standardów i musimy tego wymagać, bo przy kontroli 

mogą nam to zarzucić. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma jeszcze taką 

jedną uwagę, żeby jednak jak już zrobimy te komisje konkursowe, żeby może 

większą gradację zrobić, bo później będziemy mieli te punkty do rozpatrzenia pewnie 

hurtowo, ale przeglądał to i ma takie zadanie, które oglądał, gdzie dane było 3 tys. zł 

dotacji, a tysiąc złotych z tego poszło na audycję i na artykuł. Dodał, że tego nie 

można traktować jako promocję, bo to był wyjazd z jakiejś tam gminy. Zaznaczył,  

że można było wydrukować nawet plakaty na drukarce i wyszłoby to 100 zł, powiesić 

przy kościele, przy gminie i przy Domu Kultury i to byłaby promocja, i informacja  

o tym, ewentualnie jeszcze w mediach społecznościowych, a nie z 3 tys. zł wydać 

tysiąc złotych na audycję w radiu i artykuł. Stwierdził, że jest bardzo za tym, żeby 

popierać lokalne media i płacić, ale czemu mamy płacić za jakieś organizacje. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że teraz radio dzwoni  

do wójtów, że złoży za nich jakiś wniosek o grant i w ramach tego, żeby była 

zapłacona reklama, promocja. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że być może tu była 

podobna sytuacja, tylko my to finansujemy, więc tysiąc złotych z 3, wydane  

na promocję.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, że właśnie tysiąc złotych  

za napisanie wniosku i promocja w radiu, oni wszystko zrobią. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że audycja 544 zł 

tam była. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że taka 

propozycja tutaj była, żeby to przekazać do rozstrzygania, komisja żeby była 

zewnętrzna i to sprawdziła, odnośnie OPUS-a, żeby to zlecić.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że to nie te, które mamy dzisiaj, tylko te promocyjne, których 

mamy ponad 70 w tym roku i daje nam to szansę jakby tej bezstronności,  

a jednocześnie Zarząd na siebie nie przyjmuje odpowiedzialności za rozstrzygnięcie  

i później ewentualne rozliczenie, co nie ukrywa, że też z naszej strony będzie 

wpływało na podniesienie jakości tych projektów i tu między innymi to, o czym tutaj 

pan wspomniał, takich zastrzeżeń, czy uwag jest znacznie więcej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie ma uwag  

do rozliczenia, bo to prawidłowo wszystko się mieściło, bo mają promocję zadania, 

ale „Znaj proporcjum, mocium panie”, cytując klasyka. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jeżeliby Panowie byli zgodni co do tego, to mają 

propozycję. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o przypomnienie jaka to jest kwota, bo nie pamięta. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że w całości środków, które mają zaplanowane,  

to około 20 tys. zł, mogą jeszcze negocjować, być może udałoby się jeszcze tę kwotę 

zmniejszyć, ale musi mieć zgodę i przyzwolenie ze strony organu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że przy koszcie tej 

obsługi 20 tys. zł, na organizacje pozarządowe zostanie 100 tys. zł.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że mowa jest o rozwoju i promocji powiatu, gdzie mamy po 60 tys. zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że z tej puli się zmniejszy. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, w ramach tych środków. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, że z tej 

puli się zmniejszy, ale oni też by rozliczali wszystko i ponoszą całą odpowiedzialność, 

tylko trzeba sporządzić umowę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy już kiedyś ta firma 

robiła takie rzeczy. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, dla wielu samorządów, również gminnych na terenie 

powiatu wieluńskiego. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dla miasta też oni 

robili. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że przypuszcza, że od tamtego roku tak, że w tamtym roku 

też weszli w porozumienie. Dodał, że ostatnio, bodajże gmina Mokrsko. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, pani 

sekretarz czy musimy robić rozeznanie finansowe, to znaczy ofertowe. Powiedział, 

że chyba tak. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zapytała, jakie tam są pieniądze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 20 tys. zł, tak mówił tutaj naczelnik. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu stwierdziła, że musimy zapytanie 

ofertowe, powyżej 10 tys. netto. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zapytanie ofertowe, bo powyżej 10 tys. mamy regulamin.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu wtrąciła, że nasz wewnętrzny 

regulamin. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wewnętrzny regulamin w sprawie wydatkowania środków. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że powyżej 10 tys. 

netto są zapytania ofertowe. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy oni to liczą jakoś 

procentowo od wartości. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, oni wyliczyli to procentowo od wartości, tam było 

bodajże 20%, prowadzili w grudniu rozmowy z nimi, udało się to zmniejszyć, teraz 

sobie nie przypomni, ale chyba o 5%. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 20% panie 

naczelniku będzie, bo jak 100 tys. zł będziemy mieli, a 20 oni wezmą, to jest akurat 

dokładnie 20%. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1432/24 w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu 

Wieluńskiego w 2024 roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 1432/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 34 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania  

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku 

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1433/24 w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego 

szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku oraz 

ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 1433/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 35 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego 

konsultacji. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1434/24 w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu 

powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów 

wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego 

konsultacji (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 1434/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 36 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

konkursów przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: 

Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu  

i Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił się do pana 

naczelnika, mówiąc, że przyjmujemy dokumenty do 15. marca. Zapytał, czy ten 

termin narzuca nam już dzień przeprowadzenia konkursu. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie narzuca nam dnia, natomiast obliguje nas do tego, 

żebyśmy wypełnili obowiązek nie później niż w trakcie 2 tygodni i nie wcześniej niż 

po upływie tygodnia, czyli 7 dni. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zastanawia 

się, czy nie przedłużyć terminu, żeby już po wyborach był wyłoniony.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

będzie czasu. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że myśli, że po wyborach sytuacja jeszcze może być, jeżeli 
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chodzi o czas, trudniejsza, chyba że zupełnie później, nie ma to większego 

znaczenia, natomiast później mamy, od końca kwietnia, planowanie i organizację 

nowego roku szkolnego, bo to jest maj. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma 

propozycję, żeby to było około 10 kwietnia.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jak Zarząd uważa. Dodał, że mieli tak wpisane też w planie 

pracy i tego się trzymają. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze raz, jeżeli by było 15. marca. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że jeżeli 15. marca mamy koniec składania dokumentów,  

to musimy w ciągu 2 tygodni przeprowadzić postępowanie konkursowe. Dodał,  

że kwestia powierzenia i tak dalej, później przez Zarząd, to już są decyzje. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wtrącił, że jeszcze nam tam 

przecież wchodzą święta. Zapytał, jakbyśmy zrobili, na przykład składanie 

dokumentów do 28. marca. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że to jest dokładnie przed… 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przerwał, mówiąc 

żeby to do 20. marca przedłużyć. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie, musieliby dłużej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że do 28, wtedy 

10. kwietnia można ich przepytać na przykład. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jaki to jest dzień,  

28. marca. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że 29 jest w Wielki Piątek. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że 28 to jest przedświąteczny, przeddzień ostatniego dnia 

roboczego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to do 29. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że do 29. marca,  

2 tygodnie przesunąć i wtedy mamy 29 i 14 dni, to jest 43, minus 31, do 12 kwietnia, 

czyli 5 dni wolnego. Dodał, że wtedy konkurs powinien być w tygodniu powyborczym. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że około 10. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy 12 jest w piątek. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopytał, czy przesuwamy wykonanie zadania na kwiecień. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jak mamy zapisane 

w planie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że jest tylko miesięcznie wpisane. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy w marcu miał być 

konkurs. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy konkurs,  

czy ogłoszenie konkursu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że konkurs się 

rozpocznie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że konkurs ogłosimy. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że myśli, że to jest taka techniczna sprawa, że wolałby, 

żeby to była decyzja Zarządu, a nie, że się rozpocznie przeprowadzenie konkursu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tylko 

termin wydłużamy, do 29. marca składanie dokumentów i procedura się rozpoczęła. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że składanie wniosków do 29. marca. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mają 

blisko 6 tygodni, zdążą się przygotować, dokumenty zdążą złożyć. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że wydłużamy czas, wątpliwości żadnych nie widzi. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czemu wydłużamy. 

Stwierdził, że skracamy. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że wydłużamy, opóźniamy o 2 tygodnie. Dodał, że z 15  

na 29. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że się 

wyrobimy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że termin złożenia 

jest do 5 kwietnia 2024 do godziny 15:00. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie, do 15 marca są oferty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że będziemy mieli 

wszystko w porządku, w marcu mamy podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji 

konkursowej, a w kwietniu mamy podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia/ 

unieważnienia konkursu i wszystko jest dobrze. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, czy nie mamy przeprowadzenia. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie, akurat  

ma plan pracy z 2023 r., ale tu się nie zmieniło nic, tylko zmieniły się szkoły. Dodał, 

że w kwietniu ma jako pierwsze podjęcie uchwały Zarządu w sprawie 

zatwierdzenia/unieważnienia konkursu, natomiast w marcu mamy podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia postępowania konkursowego, więc planu pracy nie ruszamy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

jak powiedzieliśmy panie naczelniku, 29. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że zgodnie z propozycją pana wicestarosty. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za”. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o wydłużeniu terminu składania ofert w konkursie na stanowiska: Dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu i Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach do dnia 29.03.2024 r. 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenia konkursów przeprowadzanych w celu 

wyłonienia kandydatów na stanowiska: Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki i Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1435/24 w sprawie ogłoszenia konkursów przeprowadzanych w celu wyłonienia 

kandydatów na stanowiska: Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu i Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).

  Uchwała Nr 1435/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 37 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego oraz nadanie jej statutu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym temacie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1436/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego 

oraz nadanie jej statutu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan  

Jakub Jurdziński).           

 Uchwała Nr 1436/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

 

Pkt 38 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich w Wielgiem  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Zdrowo i sportowo – Dzień Dziecka  

w Wielgiem”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

jest cały blok sprawozdań, które są bardzo podobne, zostały przygotowane przez 

wydział, policzone. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wszystkie 

Wydział Edukacji zaproponował pozytywnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował, żeby 

od punktu 38 do punktu 45 rozpatrzyć te sprawozdania blokiem. Powiedział, że w tej 

chwili przechodzi do głosowania. Zwrócił uwagę na uwagi, o których mówił wcześniej 

członek Zarządu, Pan Henryk Wojcieszak. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich w Wielgiem. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Koła Gospodyń Wiejskich w Wielgiem z wykonania zadania 

publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Zdrowo i sportowo – Dzień 

Dziecka w Wielgiem” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan  

Jakub Jurdziński).           

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 39 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Edukacja, kultura i aktywizacja 

lokalnej społeczności – Dzień Seniora z uśmiechem na twarzy”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

pn.: „Edukacja, kultura i aktywizacja lokalnej społeczności – Dzień Seniora  

z uśmiechem na twarzy”. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Edukacja, kultura i aktywizacja lokalnej społeczności – Dzień Seniora 

z uśmiechem na twarzy” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Jakub Jurdziński).          

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 40 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Integracja na Chorzynie”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

pn.: „Integracja na Chorzynie”. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Integracja na Chorzynie” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Jakub Jurdziński).          

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 41 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Od malucha uczymy ratować”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

pn.: „Od malucha uczymy ratować”. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Od malucha uczymy ratować” (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).        

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 42 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Fundacji Świetna Rodzina z wykonania  

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz  

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji 

zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „II Rodzinny Turniej gry w kręgle. Rodzina to super drużyna” 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania końcowego Fundacji Świetna Rodzina z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystki,  

a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 pn.: „II Rodzinny Turniej gry  

w kręgle. Rodzina to super drużyna”. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Fundacji Świetna Rodzina z wykonania zadania publicznego 

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „II Rodzinny Turniej gry w kręgle. 

Rodzina to super drużyna” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan  

Jakub Jurdziński).           

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 43 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Rozbiegaj się (w) Wieluniu 2023”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn.: „Rozbiegaj się (w) Wieluniu 2023” 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Rozbiegaj się (w) Wieluniu 2023” (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).      

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 44 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Pozytywnie zaczytani” na szlaku 

kulturalnym Powiatu Wieluńskiego”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn.: „Pozytywnie zaczytani” na szlaku kulturalnym Powiatu Wieluńskiego”. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Pozytywnie zaczytani” na szlaku kulturalnym Powiatu Wieluńskiego” 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).    

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 45 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Dzień otwarty Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Rudzie”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

pn.: „Dzień otwarty Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudzie”. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „Dzień otwarty Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudzie” (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).      

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 46 

Rozparzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia 

dotyczącego współpracy pomiędzy Uniwersytetem Warszawskim a powiatem 

wieluńskim i II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Renatę 

Tatarę – dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

Zapytał, na czym będzie polegać ta współpraca z Uniwersytetem Warszawskim. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu wyjaśniła, że mają zaplanowane zajęcia tam  

na miejscu dla młodzieży, Uniwersytet ma też przyjeżdżać tutaj do nas. Powiedziała, 

że była na takim rozpoczęciu i bardzo sobie szkoły chwalą tę współpracę  

z Uniwersytetem. Dodała, że u nas chodzi przede wszystkim o klasę europejską, 

gdzie po prostu otwierają nam się kolejne horyzonty współpracy. Generalnie to,  

co oni sobie wypracują, to w trakcie będą też nas włączać w przeróżne ich działania  

i projekty. Przekazała, że takie mają zapewnienia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

jak z kosztami. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że to jest bezkosztowo. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał o dojazdy. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że rozwiązują to w ten sposób, że młodzież  

po prostu sama pokrywa koszty transportu i tak to wygląda. Zaznaczyła,  

że z wyjątkiem Wieltonu, w każdej współpracy z uczelniami, dzieci pokrywają koszty 

dojazdu. Dodała, że przynajmniej na razie nie ma innej możliwości. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor. Zapytał, czy są pytania. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do punktu 3.3,  

ze strony starostwa jest napisane, pomoc finansowa w doskonaleniu kadry 

pedagogicznej. Powiedział, że rozumie, że to są koszty. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że to jest w ramach jej doskonalenia 

zawodowego, gdzie ma to w budżecie na doskonalenie zawodowe. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytanie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody  

na podpisanie porozumienia dotyczącego współpracy pomiędzy Uniwersytetem 

Warszawskim a powiatem wieluńskim i II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia dotyczącego współpracy 

pomiędzy Uniwersytetem Warszawskim a powiatem wieluńskim i II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński, Pan Łukasz Dybka)    

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 47 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

dotyczącego projektu pn. „Let’s go Korczak” w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, Priorytet 8. Fundusze 

europejskie dla edukacji i kadr w Łódzkiem, Działanie FELD.08.07 Kształcenie 

ogólne. Numer naboru: FELD.08.07.-IZ.00-001/23. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu wyjaśniła, że wkład w ten projekt jest rzeczowy,  

a nie pieniężny. Dodała, że fajnie byłoby, gdyby ten projekt przeszedł na kształcenie 

ogólne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku pani dyrektor. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku dotyczącego projektu 

pn. „Let’s go Korczak” w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie  

dla Łódzkiego 2021-2027, Priorytet 8. Fundusze europejskie dla edukacji i kadr  

w Łódzkiem, Działanie FELD.08.07 Kształcenie ogólne. Numer naboru: FELD.08.07.-

IZ.00-001/23 (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński,  

Pan Łukasz Dybka).          

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 48 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia  

Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w ramach projektu 

współfinansowanego w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie  

dla Łódzkiego 2021-2027. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z tym, że Zarząd wyraził zgodę, należy podjąć stosowne uchwały  

w celu udzielenia pełnomocnictwa pani dyrektor. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały w sprawie udzielenia dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego  

w ramach projektu współfinansowanego w ramach programu regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1437/24 w sprawie udzielenia Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w ramach projektu współfinansowanego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).      

 Uchwała Nr 1437/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 49 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

diagnozy potrzeb dla II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu na potrzeby projektu planowanego do realizacji w ramach 

Priorytetu 8. Fundusze europejskie dla edukacji i kadr w Łódzkiem, Działanie 

FELD.08.07 Kształcenie ogólne, programu regionalnego Fundusze Europejskie 

dla Łódzkiego 2021-2027. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy to też jest 

bezkosztowo. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, bo ten dokument jest niezbędny  

do złożenia wniosku o ten projekt. Diagnoza była przeprowadzona też na podstawie 

licznych ankiet, z młodzieżą ostatnio się regularnie spotyka, praktycznie z całą szkołą 

i te wnioski, które tutaj są, zostały zrobione właśnie na podstawie ankiet, rozmów, 

przeprowadzanych wywiadów, plus wyniki matur, takie są potrzeby do projektu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia diagnozy 

potrzeb dla II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

na potrzeby projektu planowanego do realizacji w ramach Priorytetu 8. Fundusze 

europejskie dla edukacji i kadr w Łódzkiem, Działanie FELD.08.07 Kształcenie 

ogólne, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1438/24 w sprawie zatwierdzenia diagnozy potrzeb dla II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu na potrzeby projektu 

planowanego do realizacji w ramach Priorytetu 8. Fundusze europejskie dla edukacji 

i kadr w Łódzkiem, Działanie FELD.08.07 Kształcenie ogólne, programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).      

 Uchwała Nr 1438/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 50 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu z dnia 9.02.2024 r. znak: IILO.4310.2.2024 o zmianę 

trzeciego przedmiotu rozszerzonego w klasie A-filologicznej  

z biologia/geografia na biologia/historia. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor o rozszerzenie tego tematu. Dopytał, skąd to się wzięło, jaka była tego 

geneza, bo tutaj niewątpliwie pewnie są koszty też z tym związane. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że w porównaniu do tego, co poprzednio 

złożyła na Zarząd, to nie będzie kosztów, bo przedtem miała biologię z geografią,  

a teraz byłaby biologia z historią. Tutaj akurat nie będzie żadnej zmiany kosztów  

w porównaniu do tego, co było wcześniej. Wyjaśniła, że o tę historię, taką zmianę 

pozwolili sobie zrobić, ponieważ środowisko lokalne zaczęło się dopytywać  

i z różnych źródeł zaczęły padać pytania o historię, dlatego przeanalizowali  

to z nauczycielami i stwierdzili, że może jednak zaproponują tę historię, bo dopytują 

dzieci, rodzice, o taki profil humanistyczny bardziej jeszcze, a tutaj nie ma żadnej 

podwyżki kosztów, po prostu jest tylko wymiana przedmiotu geografia na historia. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że bardzo 

specyficzny jest w tym roku nabór, bo nie ma żadnej innej klasy na terenie naszego 

powiatu, gdzie byłaby rozszerzona historia, więc jeśli ktoś jest pasjonatem historii  

i chce się w tym rozwijać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przerwał, mówiąc, że jest „za”. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że tak jak powiedział pan wicestarosta, mieli zgłoszenia  

do starostwa powiatowego, dokładnie do niego osobiście, ze strony rodziców, którzy 

wnioskowali, czy prosili o rozważenie takiej inicjatywy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że to jest potrzebne. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji doprecyzował, że rozszerzenia właśnie przedmiotów humanistycznych  

w jednej z klas w liceum, bo nie chodziło akurat o to czy inne liceum, tylko uznali,  

że ta klasa jest najbardziej odpowiadającą temu, co nazywa się potocznie profilem 

humanistycznym, czy rozszerzeniami humanistycznymi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dobrze 

rozumie, że geografia w ogóle będzie wyrzucona w tej klasie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie, panie starosto, przedmioty w realizacji się  

nie zmieniają. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w piśmie dalej jest napisane, że w związku z tym ulegnie również zmianie 

przedmiot punktowany w rekrutacji z geografii na drugi język obcy. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że to jest tylko techniczne przeliczenie tego innego przedmiotu  

z wyników końcowych na świadectwie ukończenia klasy ósmej przez ucznia w tym 

procesie rekrutacji do szkoły. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy to jest odgórnie już 

narzucone, że jest drugi język, czy szkoła sobie wybiera, że to jest drugi język,  

a nie, na przykład historia. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że uczeń wybiera, najczęściej wyższą ocenę sobie 

wybiera. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że angielski, matematyka, 

polski jest obligatoryjnie i teraz zamiast geografii wybierze sobie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że historię. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że historia  

też tam jest. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że z tego pisma wynika,  

że tylko punktowany z rekrutacji, z geografii na drugi język obcy. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że historia i drugi język obcy, czyli nie będzie geografii. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że dlatego się 

pytał, czy geografia jest w ogóle wyrzucona. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że panie starosto, to tylko podczas rekrutacji. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że tylko podczas przyjmowania dziecka. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że z rozszerzeniami jest tak, że uczniowie we wszystkich 

klasach liceum, bez względu na rozszerzenia, realizują tę samą podstawę 

programową, natomiast to o czym teraz mówimy, to są rozszerzenia z wybranych 

przedmiotów, czyli tam realizują rozszerzony program nauczania, tak można  
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to wprost określić, są wyższe wymagania, więcej treści, więcej zajęć z danych 

zakresów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że w szkołach podstawowych są rozszerzone zajęcia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie, nie ma 

rozszerzonych. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że rozszerzenia są tworzone na poziomie szkoły 

ponadpodstawowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym rozpatrzeniem prośby. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu z dnia 9.02.2024 r. znak: IILO.4310.2.2024 o zmianę trzeciego 

przedmiotu rozszerzonego w klasie A-filologicznej z biologia/geografia  

na biologia/historia (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub 

Jurdziński).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu zaprosiła Szanowny Zarząd na 29. lutego, na otwarcie Strefy 

Sportu w Korczaku. Dodała, że przekaże zaproszenia wydrukowane. 

 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  
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Pkt 51 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia  

14 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji ze środków 

pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących 

się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze powiatu 

wieluńskiego. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Pakułę - inspektora ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Udzielił głosu panu Henrykowi Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chodzi o to,  

że nie ma potrzeby w ogóle już posiadania środków własnych, bo tam był ten zapis  

o 2% z zadania i to się w ogóle skreśliło, czyli w tym momencie ci składający wnioski 

nie muszą mieć jak gdyby zapewnionych żadnych środków własnych, bo 100% 

mamy w dotacji, tak? Zapytał, czy tak to rozumieć. 

Pani Anna Pakuła - inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że tak, dlatego że taka jest interpretacja 

regulaminu, że musimy przekazać 100%. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że nie jest powiedziane, 

że beneficjenci nie mogą wpłacić nam swojego udziału. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że beneficjenci muszą płacić i dopiero przekazujemy całość. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych stwierdziła, że możemy w umowie zawrzeć takie zapisy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że po wpłaceniu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1439/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia 14 marca 2023 r. w sprawie określenia 

zasad udzielenia dotacji ze środków pochodzących z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących 

się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze powiatu wieluńskiego 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof 

Dziuba).           

 Uchwała Nr 1439/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że później muszą 

być dodatkowe uchwały o przekazaniu danej dotacji. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kiedy to ma się odbyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w lipcu musimy zrobić przetargi. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych powiedziała, że tak, do bodajże połowy lipca muszą być 

złożone oświadczenia, że wszczęliśmy postępowania przetargowe, ale same 

uchwały o udzieleniu darowizny mogą być dopiero po wejściu w życie zmian  

do regulaminu, czyli po 14 dniach.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przerwał, mówiąc, że tak,  

ale uchwała w sprawie dotacji dla konkretnych. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych powiedziała, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy dopiero potem, tak. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że po publikacji. 
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Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych powiedziała, że tak, 14 dni od publikacji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że w kwietniu ogłosimy przetarg, to się może rozstrzygnie. Dopytał, czy w kwietniu 

czy wcześniej, jak teraz w lutym poszłoby to na sesję. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że to idzie w lutym  

na sesję, ale jeszcze dodatkowo później, dla każdej organizacji, która ma otrzymać 

środki, musi być odrębna uchwała o przekazaniu tej dotacji i to się odbędzie dopiero 

w marcu, jeżeli ta uchwała się uprawomocni. Zapytał, czy tak.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w marcu zrobimy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zależy, kiedy  

ta uchwała się uprawomocni. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że czy zdążymy w marcu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kiedy 

przetarg, jak wcześniej podpisujemy umowę, a nie będziemy wiedzieć. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że nasz możemy wcześniej. Wyjaśniła,  

że jeśli chodzi o te postępowania, które będą, dotyczące darowizn. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił,  

że podmiotów zewnętrznych. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych powiedziała, że podmiotów zewnętrznych, dokładnie,  

to one w większości nie będą podlegały pod Prawo zamówień publicznych, czyli  

nie będą musiały być przetargi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy na pewno, bo ma wątpliwości. Dlatego, że nas obowiązuje ustawa Prawo 

zamówień publicznych, obowiązuje nas prawo o finansach publicznych i pieniądze  

są przekazywane do naszego budżetu. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że tak, ale są zapisy w regulaminie,  

że przeprowadza postępowanie beneficjent. Dodała, że beneficjent,  
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w tym rozumieniu, to jest ten odbiorca ostateczny, czyli w większości to będą parafie, 

stowarzyszenia, w naszym przypadku również, więc jeżeli oni przeprowadzają 

postępowanie, to oni się stosują do przepisów, a odnośnie parafii, jest bardzo wysoki 

próg postępowania, że musieli się stosować do ustawy Prawo zamówień 

publicznych.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy było  

to analizowane, mamy gdzieś jakieś informacje pisemne. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że naprawdę ma wątpliwości, nie tylko zresztą on ma wątpliwości, bo wielu 

samorządowców również ma duże wątpliwości. Nadmienił, że jest zapis co prawda, 

który mówi, że związki wyznaniowe są zwolnione od przeprowadzania. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych wtrąciła, że jako zamawiający subsydiowany, tak,  

jak najbardziej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

tylko że my dajemy, my się będziemy rozliczać z tego, nie oni, oni w stosunku  

do nas. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych powiedziała, że my mamy czuwać nad konkurencyjnością. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, w jaki 

sposób. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że udzielającym zamówienie, jest 

beneficjent i są takie zapisy w regulaminie, że to oni udzielają zamówienia, skoro  

oni udzielają zamówienia, to oni stosują swoje przepisy, my mamy nad tym czuwać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, w którym  

to jest regulaminie. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych powiedziała, że w regulaminie Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków, który jest załącznikiem do uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, do jakiej 

uchwały - czy do naszej. 
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Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że nie, do uchwały Prezesa Rady Ministrów, 

którą został powołany ten program. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że kiedyś 

dyskutowali i są wątpliwości.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych stwierdziła, że dobrze, to jeszcze możemy o jakąś opinię 

prawną wystąpić, można nawet wystąpić do BGK (Bank Gospodarstwa Krajowego)  

o interpretację. Dodała, że wie, że gminy też występowały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił,  

że do Ministra Finansów trzeba by było wystąpić, bo to on nas będzie rozliczał. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że nie wie, czy do interpretacji regulaminu 

ma coś Minister Finansów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, uchwała została podjęta, ale po prostu osobiście, po usłyszeniu osób, 

które są finansistami, ma wiele wątpliwości. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych dodała, że z naszym opiekunem z BGK też były rozmowy 

na ten temat i on też jest takiego zdania, rozmawiała z nim osobiście. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ma to na 

papierze. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że ma jakiegoś maila, musi go jeszcze 

odnaleźć, bo pisma oficjalnego nie będziemy mieli, ale w korespondencji mailowej,  

to jeszcze panu staroście później przedstawi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to nowe rozdanie 

programu teraz już będzie, następne, czy to dalej dotyczy tych rzeczy, które już były. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

to jest to stare. 

 

 

 

Pkt 52 
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Zaopiniowanie, na podstawie § 32 ust. 6 Statutu Powiatu Wieluńskiego, 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu do samorządów, 

organizacji pozarządowych i mieszkańców powiatu wieluńskiego o podjęcie 

działań i inicjatyw mających na celu upamiętnienie postaci Matki Teresy 

Kierocińskiej. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy Zarząd 

opiniuje negatywnie, czy pozytywnie projekt przedmiotowej uchwały.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma takie uwagi. 

Zapytał, czy można jakieś poprawki zrobić, czy nie. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że pan 

przewodniczący sugerował już na sesji, że gdyby tam były jakieś sugestie, to żeby  

je złożyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, albo  

na komisjach. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do początku: 

„Czcigodna sługa Boża to jedna z najwybitniejszych postaci w ponad 700-letniej 

historii Ziemi Wieluńskiej”. Podkreślił, że to jest nieprawda, bo Ziemia Wieluńska 

istnieje jak gdyby dłużej, więc albo by napisał „w ponad 700-letniej historii Wielunia”, 

albo „jedna z najwybitniejszych postaci w historii Ziemi Wieluńskiej”.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że Wieluń 

jest starszy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że Skomlin też. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że Wróblew. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że Wieluń prawa 

miejskie miał w 1283 r., więc to już 741. Powiedział, że później napisałby „Wieluń  

i Ziemia Wieluńska były dla Janiny Kierocińskiej”, to by zmienił, ale nie wie, czy 

poprawimy teraz to sformułowanie, zamiast „Powiat wieluński, Wieluń były dla Janiny 

Kierocińskiej”. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby pan 

Wojcieszak zgłaszał uwagi i będzie to zapisane. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma jeszcze 

powiedzmy, takie różne literówki, że „została wybrana głosem kapituły generalnej na 

urząd przełożonej generalnej, którą sprawowała. Później jeszcze jest takie 

sformułowanie pod koniec, takie bez kropki, bez cudzysłowu „Ona nie była nigdy 

obok drugiego człowieka, ale z nim”, ale dopisałby tam: „Jak podaje jeden  

ze świadków jej życia”, bo tak to w literaturze doczytał, to wtedy byłoby takie lepsze 

sformułowanie i poprawiłby ten cytat, dokładnie tak jak był: „Nigdy nie była obok 

drugiego człowieka, ale zawsze z nim”.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tymi poprawkami, które zgłosił pan Henryk Wojcieszak.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął poprawki 

zgłoszone przez Członka Zarządu Pana Henryka Wojcieszaka dot. Apelu, 

polegającymi na:  

- zapis: „Czcigodna Sługa Boża Matka Teresa Kierocińska to jedna  

z najwybitniejszych postaci w ponad 700 letniej historii Ziemi Wieluńskiej” zastąpić 

zapisem: „Czcigodna Sługa Boża Matka Teresa Kierocińska to jedna  

z najwybitniejszych postaci w historii Wielunia”; 

- zdanie: „Powiat Wieluński, Wieluń były dla Janiny Kierocińskiej nie tylko miejscem  

jej narodzin dla ziemi, ale i „narodzin dla nieba” zastąpić zdaniem: „Wieluń i Ziemia 

Wieluńska były dla Janiny Kierocińskiej nie tylko miejscem jej narodzin dla ziemi,  

ale i „narodzin dla nieba”; 

- w miejsce sformułowania: „ona nie była nigdy obok drugiego człowieka, ale z nim” 

proponuje się wprowadzenie: „Jak podaje jeden ze świadków jej życia: „Nigdy nie 

była obok drugiego człowieka, ale zawsze z nim”  

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof 

Dziuba). 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu następnie zapytał, 

kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem apelu do samorządów w związku  

z upamiętnieniem postaci Matki Teresy Kierocińskiej. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu na podstawie § 32 ust. 6 Statutu Powiatu 

Wieluńskiego, jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu do samorządów, organizacji 

pozarządowych i mieszkańców powiatu wieluńskiego o podjęcie działań i inicjatyw 

mających na celu upamiętnienie postaci Matki Teresy Kierocińskiej (głosowało 3 

członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 53 

Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2023. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że od razu  

na wstępie, bardzo by prosił członków Zarządu o wejście do pani z Wydziału 

Finansowo-Księgowego i o podpisanie bilansu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podpisaniem przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu powiatu 

za rok 2023. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął decyzję  

o podpisaniu bilansu z wykonania budżetu powiatu za rok 2023 (głosowało 3 

członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof Dziuba). 

Bilans stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 54 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 



103 
 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o krótkie omówienie sprawy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to są tylko 

zmiany na Zarząd, wpłynęły tylko dotacje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1440/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1440/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 55 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że to jest 

konsekwencja tego, co pan skarbnik powiedział. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

 



104 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1441/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego - do uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1441/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 56 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że generalnie  

to zwiększenie deficytu z tych 8 na 12, te 3 600, to było wszystko praktycznie  

z wolnych środków i z nadwyżki budżetowej z tamtego roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, nie 

zwiększamy tutaj zadłużenia. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest taka rzecz, 

że otrzymaliśmy również, ale nie wkładał jeszcze tego do budżetu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że musimy 

to zrobić na sesji marcowej. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powtórzył, że musimy na sesji 

marcowej. Wyjaśnił, że otrzymaliśmy zwiększoną subwencję oświatową, 9,5 mln zł 

na podwyżki dla nauczycieli, ze wstępnych wyliczeń przez PCUW (Powiatowe 

Centrum Usług Wspólnych) i pana dyrektora Kaftana, wyszło że około 13,5 mln zł 

nam brakuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprawił, że nie 13,5 

ml zł tylko 4 mln zł brakuje. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przeprosił za pomyłkę.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że 4,5 mln zł brakuje. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że dodatkowo 

otrzymaliśmy tak zwaną subwencję rozwojową, 1 200 000 zł, której też tutaj  

nie uwzględnił, więc na te wynagrodzenia trzeba będzie to zwiększyć. Dodał,  

że mamy w zanadrzu właśnie rezerwę na szpitalu, 2 800 000 zł, które nam zostaje. 

Przekazał, że nie wiemy jeszcze, jak się rozwiąże sprawa etatów od miesiąca 

września i nie wiemy, czy te wynagrodzenia będą większe, czy nie. Dodał,  

że niby w tych 13,5 mln zł, co jest obliczone przez PCUW jest uwzględnione  

to zmniejszenie etatów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czyli jest to wariant,  

jak to ujął, optymistyczny. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział,  

że optymistyczny, tak jak sytuacja, ale tych rzeczy na razie nie ma. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że tego nie ruszamy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział,  

że w optymistycznym wariancie, panie skarbniku, pół miliona nam brakuje na razie, 

po tych wszystkich wydatkach. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że na samym starcie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na samo wynagrodzenie dla nauczycieli brakuje 4 mln zł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że plus półtora 

miliona na szpitalu, to już jest 2, tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jakie półtora miliona  

na szpitalu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że optymistyczny 

wariant bilansu szpitala. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, ale ten 

wariant to jest dopiero na rok 2025. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył kwestię 

poradni urologicznej. Przekazał, że jeżdżą z panią dyrektor i gminy są chętne, i też 

musimy już wziąć z tego, bo jeżeli gminy nam dają środki, to my musimy też dołożyć, 

ale w tej chwili nie wiemy jaką kwotę gminy dają, w jakiej wysokości trzeba będzie 

dołożyć na ten sprzęt, na poradnię urologiczną.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak gminy dają,  

to my też musimy przecież dać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że w zależności na ile nas będzie stać, jedne gminy oferują 30 tys. zł, to jest takie 

minimum. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie koszty szacowała 

pani dyrektor. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że od 350 tys. zł do 500 tys. zł. Dodał, że do 500 tys. zł to jest bardzo dobry sprzęt. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że ciężko będzie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że to w każdym momencie, przy następnym roku można dokupić głowicę i będzie 

dobrze. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wiadomo, że lepiej  

od razu i wystartować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1442/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarząd, nieobecny Pan 

Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1442/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 57 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1443/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2024-2034 (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński,  

Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1443/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 58 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ma 

nadzieję, że wszyscy odliczą się w czwartek o godzinie 11:00 w Kinie Syrena. 

 

 

Pkt 59 

Wolne wnioski. 

 

 

Treść wniosków złożonych na CCII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przez Członka Zarządu Pana Łukasza Dybkę została ujęta w punkcie 28 przyjętego 

porządku obrad. 
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Pkt 60 

Zamknięcie CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CCII posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


